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/. MAJ - PRAZNIK 
DELOVNIH LJUDI 

Letošnji praznik dela — 
maj povezujemo s kon

gresi ZKS, ZKJ in pri-
pravamt na kongrese ZSS 
in ZSJ. Zato bomo naš 
delavski praznik slovesno 
proslavili ob spominu na 
prehojeno pot, ob spomi
nu na vse, za kar smo 
se bojevali in ustvarili na 
Slovenskem v vseh letih 
delavskega gibanja, pred
vsem pa v letih delavske
ga samoupravljanja, kar 
imamo danes in načrtuje
mo tudi v bodoče — svo
bodo, nacionalnost, samo
stojnost, socialistične in 
samoupravne odnose, mi
roljubno in neuvrščeno 
zunanjo politiko. 

Zavedamo se, da preho
jena pot ni bila lahka. Ve
liko je bilo težav in ovir. 
Veliko je bilo tudi pri
tiska od zunaj, saj so mi
slili, da bomo opustili za
črtano pot, ki smo si jo 
zastavili. Vsak del naše 
prehojene poti je imel 
svoja obeležja, na vsej 
poti smo imeli vedno do
ločene cilje in naloge, za
to tudi zveza na preho
jeni poti ni bila nikoli 
pretrgana, naše revolucio
narno gibanje ni nikoli 
skrenilo z jasno določe
ne linije in smeri, niti ni 
spuščalo visoko dvignjene 
zastave razredne in social
ne osvoboditve delavske
ga razreda. 

Ponosni smo, ker so za 
nami resnično uspešna re
volucionarna leta — leta. 

ko smo si veliko naložili 
in tudi veliko dosegli, us
tvarili smo resnično sa
moupravno socialistično 
družbo in jo tudi uzako
nili. Naši delovni ljudje 
so se zavestno in trajno 
odločili za socialistično 
samoupravljanje. 

Pripravljeni so ob vsa
kem času odločno braniti 
pridobitve revolucije in 
kljubovati vsakemu, ki bi 
ogrožal našo neodvisnost 
ali izpodkopaval našo 
enotnost. 

Tudi sedanje obdobje 
našega razvoja ima svoja 
obeležja in značilnosti. 
Pred nami je določen cilj 
— preobrazba družbe na 
osnovah samoupravljanja, 
da bi delavski razred re
snično postal odločujoč 
dejavnik razširjene repro
dukcije ter samostojno 

odločal o porabi prese
ženega dela in vseh dru
gih družbenih zadevah. 

To mora postati del za
vesti slehernega delovne
ga človeka. Spreminjati 
človekovo zavest pa po
meni tudi revolucijo, saj 
ne gre samo za spremi
njanje produkcijskih in 
družbenih odnosov, tem
več tudi za spreminjanje 
človeka, kajti človek naj 
bi postal človek, in nič 
naj ga ne bi maličilo. 

Prepričani smo, da bo
mo vsi delovni ljudje tu
di te naloge vztrajno, po
gumno in organizirano 
uresničevali v prihodnosti, 
kakor smo jih tudi v pre
teklosti. S tem bomo ved
no in povsod izpričali do
sledno privrženost Zvezi 
komunistov in tovarišu 
TITU. 
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OB DNEVU OF IN PRAZNIKU 
DELA ISKRENE ČESTITKE 
VSEM DELOVNIM LJUDEM 
IN OBČANOM 
KAMNIŠKE OBČINE 

S 
občinska konferenca SZDL 
obč inska konferenca ZKS 
občinski sindikalni svet 
občinska konferenca ZSMS 
občinski odbor ZZB NOV in 
občinska skupšč ina Kamnik 

NOVI IZVRŠNI SVET 
N a p r v i sej i delegatov vseh treh zborov občinske skupščine, 
k i je b i l a 12. apr i l a v m a l i dvorani k ina D o m , so i zvo l i l i tud i 
novega predsednika i n člane občinskega izvršnega sveta. 

Z a novega predsednika iz
vršnega sveta so delegati so
glasno i zvo l i l i Toneta Pengo-
va, dosedanjega načelnika z a 
gospodarstvo p r i skupščini 
občine K a m n i k i n člana iz
vršnega sveta v p r v i mandat
n i dob i , za člane pa : 

— Z a področje krajevne 
skupnost i Olga Adamič, ro j . 
lota 1039, višji pravn ik , za
poslena kot šef kadrovske i n 
splošne službe v K e m i j s k i 
industr i j i K a m n i k ; 

— Z a področje gospodar
stva i n financ Jože Bonce l j , 
ro j . leta 1943, d ip l omi ran i 
ekonomist, zaposlen kot vod
ja anal i tsko p lanske službe 
p r i skupščini občine K a m n i k ; 

— Z a področje p laniranja 
i n družbeno-ekonomski raz
voj S i l va Drobnlč, ro j . leta 
1939, d ip l omi ran i ekonomist , 
zaposlena kot vodja gospo-
darsko-finančne službe p r i 
Svi lanttu; 

— Z a področje družbenih 
služb i n S IS družbenih de
javnost i V lado Jašovič, ro jen 
leta 1927, višji upravn i dela
vec, dosedanji predsto jnik 
oddelka za občo upravo i n 
družbene službe ter udeleže
nec N O V ; 

— Z a področje notranj ih 
zadev Janez Malcš, r o j . leta 
1942, s srednjo izobrazbo, iz
redni študent višje pravne 
šole v M a r i b o r u , zaposlen ko t 
predstojnik odde lka za no
tranje zadeve p r i občinski 
skupščini K a m n i k ; 

— Z a področje l judske ob
rambe Anton Poljanšek, r o j . 
leta 1924, pr i znano i m a viso
ko izobrazbo, zaposlen ko t 
predstojnik odde lka z a l jud
sko obrambo, b i l je udeleže
nec N O V ; 

— Z a področje družbene 
samozaščite Janez Prezel j , 
ro j . leta 1924, pr iznano ima 
visoko izobrazbo, zaposlen 
kot vodja kadrovske službe 
p r i Sob K a m n i k ; 

— Z a področje davčne po
l i t ike Ivan Roje, ro j . leta 
1947, ekonomist i n izreden 
študent V5JECŠ v M a r i b o r u , 
zaposlen kot predsto jnik 
davčne uprave p r i Sob K a m 
nik ; 

— Z a področje kmet i js tva 
i n gozdarstva J e l ka Tomšič-
Rcščlč, ro j . leta 1930, bioteh
nični inženir, zaposlena ko t 
vodja selekcije v govedoreji 
v E m o n i , T O Z D Poljedelstvo 
in govedoreja Domžale; 

— Z a področje trgovine, 
gostinstva i n t u r i z m a Sveto-
zar Frantar , r o j . leta 19, 
dr . prava , 

— Z a področje urban izma, 
gradbene, komunalne i n sta
novanjske zadeve (inšpekcij
ske službe, geodetsko upra
vo) Mar j an U r h , ro j . leta 
1938, s t ro jn i inženir, zaposlen 
kot tehnični vodja v Alpre-
m u ; 

— Za področje malega 
gospodarstva Franc V idervo l , 
ro j . leta 1914, s srednjo izo

brazbo, sedaj upokojenec; b i l 
je udeleženec N O V . 

Nov i predsednik izvršnega 
sveta se je ob koncu zahva
lili za zaupano dolžnost ter 
družbenopolitičnim ogranJza-
c i j am za pomoč p r i i z b i r i 
nov ih članov izvršnega sveta. 
H k r a t i je tud i ob l jub i l , d a s i 
bo po svo j ih močeh i n ob 
podpor i članov izvršnega sve
ta, delegatov ter vseh delov
n i h l jud i i n občanov pr i za
deval izpolnjevati tud i naj
zahtevnejše naloge v d u h u 
našega družbenopolitičnega 
samoupravnega socialistične
ga sistema i n v sk ladu s 
smern icami resoluci je V I I I . 
kongresa Z K S . M . I. 
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[ Zahvala 
| predsednika 
| občinske skupščine 

Predsedstvo Skupščine 
občine Kamnik se ob za
ključku prvega štiriletne
ga obdobja delegatskega 
sistema iskreno zahvalju
je vsem delovnim ljudem 
in občanom občine Kam
nik za njihovo vsestran
sko sodelovanje pri kre
pitvi delegatskih odnosov 
in delovanju zborov ob
činske skupščine. 

Pomembno vlogo in de
lež v oblikovanju vsebi
ne, novih oblik in metod 
dela občinske skupščine 
so imele vse družbenopo
litične organizacije, zdru
žene v frontno organizira
ni Socialistični zvezi de
lovnega ljudstva. 

Zahvala vsem številnim 
delegatom v delegacijah 
krajevnih skupnosti in de
legacijah ter konferencah 
delegacij organizacij zdru
ženega dela, še posebej 
njihovim vodjem za po
žrtvovalno delo, ki so ga 
v interesu svojih volilcev 
opravljali ta štiri leta in 
orali ledino samoupravnih 
delegatskih odnosov. Vse 
priznanje tudi svetom 
krajevnih skupnosti in de
lavskim svetom ter vodil
nim delavcem v delovnih 

organizacijah za njihovo 
pomoč pri delu delegacij. 

Skupščina daje tudi pol
no priznanje svojim izvr
šilnim in pomožnim tele
som, še posebej izvršne
mu svetu, svetom in ko
misijam pri skupščini, 
skupinam za zbor združe
nega dela in zbor občin 
Skupščine SR Slovenije, 
sekretariatu skupščine in g 
upravnim organom obči- I 
ne, ki so skrbeli, da je I 
delo zborov občinske 1 
skupščine lahko potekalo 1 
v skladu s sprejetim pro- I 
gramom dela. 

Skupščina ugotavlja, da 3 
je bilo kljub problemom 3 
in težavam, ki so sprem- s 
Ijali prve korake uresniče- I 
vonja delegatskih odno- I 
sov opravljeno veliko I 
delo in pridobljene boga- g 
že izkušnje, ki bodo pod- S 
laga za še hitrejši bodoči || 
razvoj socialističnih sa- s 
moupravnih odnosov in I 
družbeno gospodarski raz- 3 
voj v kamniški občini. a 

V Kamniku, 10. aprila I 
1978 

Predsednik občinske s 
skupščine 5 

FRANC SVETELJ § 

NOVO VODSTVO 
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Na prvi seji vseh zborov novo
izvoljene občinske skupščine so 
delegati ponovno izvolili Franca 
&vclelja za predsednika občinske 
skupščine. Izvolili so tudi Slavka 
Ribaša za predsednika družbeno
političnega zbora, Slavka Itajha 
za predsednika zbora združenega 
dela in Vlada Osolnika za pred
sednika zbora krajevnih skupnosti. 

V novi mandatni dobi bo pred
sednik izvršnega sveta Tone Pen-
» y I ' G « ^ r k * B k u p S i U , e p a O d leve p r o « desni : F r anc Svcte l j , S lavko Ribaš, S lavko R a j h , V l ado Oso ln lk , Tone Peneov i n M a r i j a Gor j aa 



Iz govora Toneta Pengova — novega predsednika IS SOb Kamnik 

Izvršni svet izvajalec sprejete politike 
N a p r v i sej i vseh zborov kamniške občinske skupščine, k i je 
b i l a v sred in i apr i l a , je zb ran im delegatom spregovor i l tud i 
Tone Pengov, nov i predsednik izvršnega sveta občinske skup
ščine. K o se je zahval i l za izkazano zaupanje ob i zvo l i t v i 
na odgovorno družbeno-politično dolžnost, je poudar i l po
men delegatskega s istema, k i je k l jub nekater im pomanjk l j i 
vos t im, že v prvem mandatnem obdobju, zagotovilo vel ike 
uspehe v razvoju naše družbe. 

Spregovor i l je o bodočih 
nalogah izvršnega sveta i n 
dejal : »Tudi pred IS naše 
občinske skupščine so po
membne in odgovorne nalo
ge, predvsem v mejah poob
last i l , uresničevanje po l i t ike 
združenega dela, usklajene i n 
sprejete v delegatski skupšči
n i . Predvsem bo IS težil k 
t a k i m metodam dela, da bo
do skupščinske odločitve če
dalje bol j samo ugotovitve, 
da je prišlo do uskladi tve 
različnih interesov i n s tem 
do sporazuma delovnih l jud i 
ter občanov. 

V delovanju IS bomo v 
po ln i me r i uresničevali nače
lo kolekt ivnega odločanja in 
načelo odgovornosti vseh čla
nov IS za izvajanje po l i t ike 
i n stališč, čeprav bodo zara
d i uveljavitve načela racio
nalne delitve dela člani IS 
še posebej odgovorni za po
samezna področja. Delo v 
IS bo organiz irano tako, da 
bo zagotovljena vsklajenost, 
celovitost i n racionalnost re
ševanja vseh vprašanj ter od
prtost IS , k i bo omogočal 
sproščanje pobud in ustvar
jalne energije samoupravno 
in politično organiz i ran ih l ju
d i ter stalno sodelovanje z 
delegatskimi, samoupravn imi , 
družbenopolitičnimi i n stro
kovn im i de javnik i naše druž
be. Iz tega razloga bomo še 
posebej posvet i l i vso pozor
nost delovanju svetov i n ko
mis i j IS , d a b i zagotovi l i že 
temelj i to i n poglobljeno pred
hodno obravnavo vprašanj,© 
kater ih bo sklepal IS . Tako 
naj b i i m e l i Družbeni svet za 
planiranje ta družbeno eko
nomsk i razvoj, komis i j o za 
urbanizem, gradbene i n ko
munalne zadeve, komis i jo za 
malo gospodarstvo i n še ne
katere druge. Delovanje v sve
t i h i n komis i j ah naj b i po 
eni s t rani pomeni lo pritegni
tev različnih dejavnikov že 
v fazo pr iprav predlogov po
sameznih ukrepov, nj ihovo 
vsestransko obravnavo, po 
drug i s t rani pa tud i zagoto
vitev, da se bodo vs i Ust i , 
k i so sodeloval i že p r i pr i 
p rav i predlogov tud i zavzeli 
za real izaci jo le-teh. 

I S bo posebno pozornost 
posvet i l tud i sodelovanju i n 
vključevanju S I S ta K S v 
obl ikovanje predlogov pol i 
t ike družbeno-politične skup

nost i . Se posebej se bomo 
zavzeli za nerazvite K S ozi
roma nerazvita območja ob
čine. 

Večjo pozornost bo kazalo 
posvetit i tehnologi j i pr iprav
l janja stališč, sklepov i n od
ločitev. Tako b i mora lo b i t i 
že pr iprav l ja lno obdobje od
ločanja tako skrbno izdelano, 
da b i preprečevalo našo se-
stankarsko verbalistično sa-
morazsipnost . Po drug i stra
n i pa bo potrebno dosledno 
izpeljati ustrezen način infor
miran ja . 

Smo samoupravna družba, 
k i i m a v isoka stremljenja i n 
težnje. Tako v gospodarstvu 
kot v družbenih dejavnostih 
opredel jujemo čestokrat cil je 
in naloge, k i pa j i h n ismo v 
relat ivno kra tkem času spo
sobni uresničiti. V težnji, da 
b i se čim hitreje razvi ja l i , 
hočemo čim več i n čim h i 
treje vse doseči. Po tem pa 
tega včasih tud i zaradi ome
jenega finančnega pokr i t j a 
ne zmoremo in ostanemo le 
p r i besedah, nekatera deja
nja pa manjkajo . Zato nam 
m o r a b i t i jasno, da nadalj
n j i razvoj občine K a m n i k te
me l j i na dohodku, torej na 
dohodkovnih odnosih, ne pa 
na idejah. 

Z a leto 1978 je na razpola
go oko l i 7 s tar ih m i l i j a rd 
d i n pros t ih razpoložljivih 
sredstev za investicije, k i še 
posebno razdrobl jena ne obe
tajo hitrejšega perspektivne
ga tehnološkega napredka. 
Tehnološki napredek pa je 
dolgoročna garanci ja višje 
konkurenčne sposobnosti te
ko na domačem kot tujem 
tržišču ter garanci ja t ra jn ih 
poslovnih uspehov O Z D . 

S srednjeročnim družbe
n i m p lanom občine za raz
dobje 1976—1980 smo se do
govor i l i za uresničevanje za
htevnih nalog; za izgradnjo 
centra za usmerjeno izobra
ževanje, nadaljno izgradnjo 
osnovne šole Dup l i ca , obvoz
no cesto v K a m n i k u , obrata 
družbene prehrane, blagovno 
hišo ta druge, k i so finančno 
zelo zahtevne. Zahtevne so tu
d i naloge na področju varo
vanja okol ja , čisto okol je pa 
je osnovni pogoj, če hoče 
K a m n i k zaživeti ko t turistič
n i k ra j . De lovni l judje i n ob
čani pa gledajo n a zdravo 

okolje ko t na bistveno vred
noto, k i j o tud i upravičeno 
zahtevajo ta pričakujejo. 

Dogovor i l i smo se tud i za 
takšno delitev DP , k i bo ob 
real izaci j i nalog na področ
j u invenst iranja v občini še 
vedno zagotavljala reproduk
ci jsko sposobnost celotnega 
gospodarstva. To bo ena naj
težjih nalog v naslednj ih le
t ih , uresničiti pa b i j o bi lo 
mogoče, če b i dohodek let
no naraščal nominalno za 
oko l i 30—40 odstotkov. 

Te naloge bodo prav go
tovo zahtevale maks imalne 
napore vseh, tako IS , S IS , 
D P O ter ne nazadnje tud i de
legatov občinske skupščine. 

Poleg navedenih proble
mov in nalog, k i nas čakajo 
v naslednj ih dneh in mese
c ih , pa se soočamo z izgubo, 
k i je po l ikv idac i j i T O Z D 
Ipok pr izadela še T O Z D Us-
njarna Tovarne usnja. To je 
prav gotovo težak prob lem 
tako I S kot nove delegatske 
skupščine, pa tud i širše druž
benopolitične skupnost i , ban

ke i n zbornice, sanaci ja ob
stoječega stanja pa bo mož
na, če bo tud i sama O Z D vlo
žila vse napore z a razrešitev 
slabega gospodarskega polo
žaja. 

I S s i bo še naprej priza
deval za krepitev splošne 
l judske obrambe in družbe
ne samozaščite, p r i tem bo 
vedno izhajal iz dejstva, da 
sposobnost za obrambo ne 
more b i t i dana enkrat za 
vselej, ampak da je treba na 
tej nalogi delat i nenehno in 
odgovorno. 

Čaka nas tud i intenzivno 
delo za nadal jn j i razvoj i n 
dograditev vloge državne u p 
rave, tako da b i njeno funk
cijo čim popolneje vsk lad i l i 
z v e l i k im i spremembami v 
ekonomskem i n političnem 
sistemu, hkra t i pa še bolj 
povečali učinkovitost njene
ga delovanja i n najširši druž
beni nadzor.« 

Ob koncu se je zahval i l 
vsem dosedanj im članom iz
vršnega sveta i n še posebej 
dosedanjemu predsedniku A l 
fonzu B o t e r j u . — U R 

DELEGACIJA SAMOSTOJNIH 
OBRTNIKOV 

V delegacijo združenja samostojnih obr tn ikov za 
zbor združenega dela občinske skupščine so b i l i izvo
l jeni: Ivan Doldič, V i k t o r Gr in ta l , Ivan Gregor in , Bog
dan Juhant , Janez K l a d n i k , Srečo K rmavne r , F ranc 
Majhen, Leon O k o r n in Janez Podjed. 

DELEGACIJA SKUPNOSTI 
KMETOV 

Kmet je , k i j i m je kmet i j ska dejavnost osnovna de
javnost, so vo l i l i delegacijo skupnost i kmetov. V dele. 
gaciijo so b i l i izvol jeni : C i r i l Benda, Alo jz Brleč, M i h a 
Brleč, Franc B u r j a , Janez Cimžar, Anton Gal jot , Janez 
Gerb ic , Anton Kadunc , Janez Kočar, Ivan Lesjafc, A lo j z 
Perne, Anton Perne, F r anc Petrič, Peter Pi ibemik, Ani 
ca Poljanšek, Ivan Stražar, F ranc Šuštar, Anton Trebu-
šak, M i h a Trebušak, M i h a Učakar, Ivan Zebaljec i n 
V i n k o Zebovec. 

P E S E M K O N G R E S U 
V dvorani k i n a D o m se je v soboto, 1. apr i l a številnemu 
občinstvu predstavi lo pet pevskih zborov, k i so z borben imi , 
na rodn imi In ume tn im i p e sm im i počastili V I I I . s lovenski 
kongres Z K S . N a rev i j i , k i j o je organiz i ra la Zveza k u l t u r n i h 
organizaci j mesta Ljubl jane v sodelovanju komite ja občinske 
konference Z K S i n kamniške ku l turne skupnost i , je nastop i l 
moški zbor prvega slovenskega pevskega društva L i r a iz 
K a m n i k a , ženski zbor »Rozka Usenik« iz Stanežič p r i L jub
l jani , Par t i zansk i pevski zbor i z L jubl jane, ženski zbor de
lavsko ku l turno prosvetnega društva Sol idarnost iz K a m n i k a 
in mešani zbor »Kostrena« z Reke. S lavnostni govornik na 
pr i r ed i t v i je b i l Dani je l Artiček, sekretar občinske konferen
ce Z K S , k i je na k ra tko or isa l pomen kongresa s lovenskih 
komunistov i n plodne predkongresne razprave članov Z K 
K a m n i k . Občinstvo i n nastopajoče sta prisrčno pozdrav i la 
tud i predsednik zveze k u l t u r n i h organizaci j i z L jubl jane i n 
predsednik reške krajevne skupnost i Kos t rena . M . J . 

PRVI MAJ 
V KAMNIŠKI BISTRICI 

Občinski s ind ika ln i svet 
K a m n i k tud i letos organizi
r a 1. maja »tradicionalno« 
srečanje delavcev v Kamniški 
B i s t r i c i . 

Letošnje delavsko srečanje 
i m a poseben značaj, saj so 1 
se napredni delavci v borb i I 
za delavske pravice i n znos- j 
nejše pogoje dela pred 55 le
ta 1. maja 1923. leta, organi
zirano zbra l i prav v Kamniš
k i B i s t r i c i , kjer so dostojno 
počastili delavski praznik — 
1. maj , kater i je b i l v svetu 
pr i znan kot svetovni delavski 
praznik leta 1886. 

Delavci iz K a m n i k a , nje
gove bližnje i n tud i daljne 
okol ice so se po letu 1923 
redno zb i ra l i v Kamniški B i 
s t r i c i ob 1. maju. N a shodih 
so izpričevali svojo delavsko 
zavest i n se organizirano p r i 
prav l ja l i v bo ju za delavske 
pravice. Zato se tega dne 
spominjamo preteklega boja 
delavcev i n pad l ih žrtev za 
delavske pravice. V spomin 
na n j ih moramo ohranjat i 
delavske tradici je i n j i h pre
našati na mlado generacijo. 

D a ne b i prezr l i t ist ih delav
cev, k i so se v preteklost i ak
tivno udejstvoval i p r i izvrše
vanju s ind ika ln ih i n samo
upravn ih nalog kot nosi lc i 
s ind ika ln ih funkc i j , organiza
tor j i i n s ind ika ln i akt iv is t i , 
bomo tudi letos podel i l i 
S R E B R N I Z N A K S I N D I K A 
T O V S L O V E N I J E najbolj za
služnim s ind ika ln im delav
cem. 

O predlogih, k i so j i h dale 
s indikalne organizacije, je 
razpravl ja la kadrovska komi 
si ja p r i občinskem svetu, 
predsedstvo občinskega sveta 
ta občinski svet Z S S K a m n i k , 
k i je dokončno sprejel sklep 
o podel i tv i srebrnega znaka 
s indikatov Slovenije za leto 
1978. 

S r eb rn i znak s indikatov 
Slovenije bodo preje l i : 

A N G E L C A BREMŠAK, za
poslena v D O T i tan . Tovar is i -
ca Bremšakova je vseskozi ak
t i vna družbenopolitična delav
k a , še posebej se je i zkazala 
p r i izvrševanju s ind ika ln ih 
nalog. 

N O V A K D U J A K O V I C , zapo
s len v D O G G . Tovariš Duja-
kovič je b i l v preteklost i ak
t i vn i član IO OOS, zadnj i dve 
mandatn i dob i pa predsed
n i k OOS, k i je pod njegovim 
vodstvom akt ivno izvrševala 
svoje i n dogovorjene naloge. 

F R A N C U R S I C , zaposlen na 

S O B . Tovariš Uršic je b i l vr
sto let akt iven s ind ika ln i de
lavec. Sprejete s indikalne 
funkcije je vestno oprav l ja l 
i n s tem bogatil s ind ika lno 
organiziranost. Se posebno 
se je angažiral i n b i l akt iven 
na področju rekreacije in od
diha delavcev. 

M A R I N K A H R 1 B O V S E K , za
poslena v D O S V I L A N I T . To-
varišica M a r i n k a Hribovšek 
je bi la vseskozi akt ivna sin
d ika lna delavka, zato j i je 
b i l a v letu 1975 zaupana funk
ci ja predsednika OOS. še 
posebej akt ivna je b i la na 
področju kul ture i n uveljav
l janja delegatskega sistema. 

J A N E Z J A K I N , zaposlen v 
D O Z A R J A . Tovariš Jak in se 
je takoj po zaposl i tv i v DO 
Zar ja vključil v samouprav
no i n družbenopolitično delo. 
Zato so ga delavci še istega 
leta i zvo l i l i za predsednika 
OOS, k i jo je akt ivno vodi l 8 
let. V tem času je akt ivno 
sodeloval tud i v občinskih in 
republiških organih s ind ikata 
i n s tem po svoj ih močeh 
dopolnjeval organiz iranost 
s indikata. 

A N D R E J PERČIČ, zaposlen 
v D O STOL . Tovariš Perčič 
je zelo prizadeven in delaven 
s ind ika ln i delavec kot član 
IO OOS, zadnja leta pa kot 
predsednik OOS. Je nosilec 
s indikalne akt ivnost i v svoj i 
T O Z D . Istočasno je akt ivno 
deloval v samoupravnih or
a n i h , društvih i td . 

S L A V K O ŠUŠTAR, sekretar 
občinskega sveta Z S S K a m 
nik . Tov. Šuštar že cel ih 25 
let akt ivno dela na področju 
s ind ikata , samoupravnih or
ganih jn drug ih družbenih 
dejavnosti. V svoji dolgoletni 
akt ivnost i je sprejemal ta us
pešno opravl ja l vrsto s indi
ka ln ih funkci j , tako v OOS 
kot v občinskem s ind ika lnem 
svetu K a m n i k . 

V I D A Z U P A N , zaposlena v 
T I M T O Z D Eksper imenta lna 
tka ln ica K a m n i k . V i d a Zupan 
je kot predsednik OOS v 
pre tek l ih le t ih s svojdl aktiv
n i m de lom prav i lno usmerja
l a organiz iranost ta delo s in
d ikata v smer samoupravne 
preobrazbe. Akt ivno je dela
l a kot vodja konference de
legacij i n v delegaciji K S . 

V S E M D O B I T N I K O M S R E 
B R N E G A Z N A K A S I N D I K A 
T O V S L O V E N I J E I S K R E N O 
ČESTITAMO. 

Občinski s ind ika ln i svet 
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Obč in ska skupšč ina sprejela nove lestvice katastrskega dohodka in nove davčne stopnje 

ZMANJŠANI DAVKI V KMETIJSTVU 
Skupščina občine K a m n i k je na svoj i zadnj i sej i konec mar
ca zmanjšala stopnje davka Iz kmet i js tva . To je b i lo potreb
no s tor i t i zarad i tega, k e r so vse skupščine v Sloveni j i konec 
lanskega leta sprejele nove višje lestvice katastrskega dohod
k a . Le-ta se je v Sloveni j i povečal povprečno za več kot šti
rikrat. 

V p r v i s k u p i n i ka tas t rsk ih 
občin, ka obsega območje 
K a m n i k a , Podgorja, Smarce, 
M e k i n j , Nevel j (razen Olšev-
ka ) . Kap l j e vas i , Nasovč K r i 
ža, Mos t , Suhado l ta Volčje
ga po toka (razen Rudn ika ) 
se je katas t rsk i dohodek v 
poprečju povečal 3,79-krat, se
danja davčna stopnja je b i l a 
38 odstot., upoštevajoč pove
čanje katastrskega dohodka 
b i nova davčna stopnja mo
ra la znašati 10,02 odstot., ven
dar je občinska skupščina 
sprejela stopnjo 9 odstot. To 
pomeni , d a bodo kmet je v 
tej s k u p i n i plačevali v p r i 
hodnje v povprečju za okrog 
10 odstot. nižji občinski da-
vek k o t dosle j . Seveda bodo 

znotraj te skupine lahko na
stopale tud i raz l ike , d a bo 
nekdo, k i je ime l zemljišče 
v nižjem razredu, oz. slabše 
ocenjeno, ko t p a dejansko je, 
plačal neko l iko višji davek, 
nasprotno pa drug i več kot 
10 odstot. nižji davek. Po
dobno vel ja tud i za ostale 
skupine . 

V d rug i skup in i , k i zajema 
M l a k o , K lanec , Stranje, Go-
dič ta Olševek, je b i l a doslej 
davčna stopnja 31 odstot., po 
izračunu glede na zvišani ka 
tas t rsk i dohodek b i mora l a 
b i t i 8,03 odstot., občinska 
skupščina p a Je spreje la stop
njo 6 odstotkov. 

V tret j i s k u p i n i , v ka te r i 
so Županje nj ive, Tunj ioe, 

Tučna, Hruševka, Podhruška, 
Šmartno, H r i b , Zg . Tuhta j , 
Loke , K o m e n d s k a Dobrava , 
S to ln ik , Brezje , Vodice , Kršič 
i n R u d n i k je b i l a dosedanja 
stopnja 19 odstot., upošteva
joč izračun glede povečanega 
katastrskega dohodka b i mo
ra la b i t i nova stopnja 4,29 
odstot., sprejeta je b i l a 4 od
stotna stopnja. 

V četrti skup in i , v njej so 
Bistričica, C m a , Gozd , Znoj i 
le, Spitalič, Zg . Motn ik , Ce-
šnjice, Pšajnovica, Palovče, 
V e l i k a Lasna , Mo tn ik , Ravne, 
Gradišče, Praproče, Gol ice , 
L ip l j e ta Črni v r h , je b i l a 
dosedanja davčna stopnja 11 
odstot. o d katastrskega do
hodka , po izračunu b i mora
le b i t i 2,23 odstot., občinska 
skupščina p a je spreje la 1,5 
odstotka. 

Dodatna davčna stopnja za 
kmete, k i so zaposleni v de
lovn ih organizaci jah ta niso 
zdravstveno ta starostno za

varovani kot kmetje, je b i l a 
doslej 24 odst., po novem 
pa bo zmanjšana na 6 odstot. 

P r i spre jemanju nižjih dav
čnih stopenj je občinska 
skupščina upoštevala sprejeto 
po l i t iko n a področju kmet i j 
stva, p o ka te r i je treba tud i 
z zmanjševanjem obveznosti 
pospeševati razvoj kmet i js tva 
ta usk lad i t i davčne stopnje 
z os ta l imi občani v l jubl jan
s k i regi j i oz. v S R Sloveni j i . 

Upoštevajoč, da je skup
ščina sprejela za vse skupine 
nižje davčne stopnje kot j i h 
pokaže izračun glede n a zvi
šanje katastrskega dohodka 
(osnova za davek) bodo le
tos kmetje v naši občini p la
čali okrog 20 mi l i j onov sta
rih dinarjev manj davka ko t 
b i ga, če b i ostal odstotek 
sedanje stopnje. 

Občinska skupščina je zara
d i povečanja katastrskega do
hodka spremeni la t u d i dose

danjo 2-odstotno stopnjo za 
zbiranje samopr ispevka na 
0,47 odstotka od katastrske
ga dohodka. Podobno je zvi
šala tud i me jn i znesek za op
rostitev plačevanja samopri 
spevka od sedanjih 400 d in 
na 1.700 dinarjev katastrske
ga dohodka. 

V živahni razprav i o nov ih 
davčnih stopnjah na seji 
zbora kra jevnih skupnost i 
občinske skupščine je delega
ci ja krajevne skupnost i Volč
j i potok predlagala, naj b i 
območje te krajevne skupno
st i uv rs t i l i ne v prvo , pač pa 
v drugo skup ino ka tas t rsk ih 
občin. Delegacija je tak pred
log utemeljevala s slabšo 
kval i teto zemlje na t em ob
močju. Delegati občinske 
skupščine tega predloga niso 
spreje l i i z dveh razlogov: pr
vič, k e r se kval i teta kmet i j 
skega zemljišča upošteva tu
d i znotraj vsake skupine ka -
ta t r sk ih občin. V p r v i sku
p i n i se ka tas t rsk i dohodek na 
hektar za nj ive giblje od 
7.400 d i n v p r v em razredu, do 
700 d in/ha v osmem razredu. 
Kakovos t zemljišča v Volč
j em po toku p a je ocenjena 
s 4. oz. 5. r a z r edom. 

Drugič, ker skup ina kata
s t rsk ih občin pomeni lego 
kmeti jskega gospodarstva gle
de na bližino tržišča, mesta, 
stoječih naseli j i td Glede 
na to so delegati smatra l i , da 
b i b i l o nepravično, npr . do 
kmetov iz Nasovč, Suhado l , 
Mos t i n drug ih , k i so v p r v i 
skup in i , če b i Volčji potok 
glede na bližino K a m n i k a i n 
Domžal uvrs t i l i v drugo sku
p ino. 

Podobne pr ipombe kot 
Volčji potok je posredoval 
tud i delegat i z Nevel j . 

Iz teh p r i pomb se v id i , da 
k l jub temu, da je b i l osnu
tek od loka v javn i razprav i , 
n i b i l o pojasnjeno, da je od 
kval itete zemljišča odv isna 
višina katastrskega dohodka, 
od tega katastrskega dohod
k a pa se plačuje štiri različ
ne stopnje davka (9, 6, 4 i n 
1,5 odstot.) odvisno o d tega, 
kje glede n a možnost proda
je leži določeno zemljišče oz. 
kmet i j sko gospodarstvo. Prav 
gotovo v t em pogledu ne mo
remo izenačevati hr ibovske
ga kmeta v T u h i n j s k i do l i n i 
s kmetom v neposredni b l i 
žini K a m n i k a , Domžal a l i 
'Kranja , F . S . 



Delegat o VIII. kongresu ZKS 

POMEMBNI SKLEPI 
Med delegati, k i so na V I I I . kongresu Z K S zastopal i stališča 
kamniških komunistov , je b i l tud i Stane Zobavnik, zaposlen 
kot vodja vzdrževalnih obratov v Sv i lan i tu . 

Tovariš Stane se jo rod i l 
pred 47. iet i v Smaro i . Član 
Z K je že 27 let. Od tedaj, 
ko se je kot mladinec aktiv
no vključil v diružbeno-poli-
tično življenje, je s svo j im 
pr i zadevnim de lom na vseh 
Področjih družbenega življe
nja pr ispeval vel ik delež k 
razvoju i n napredku naše ob
čine, še danes m u je zaupa
na vrsta odgovornih nalog, 
k i j i h opravl ja z največjo 

komis i jah . S a m sem b i l v 
komis i j i za družbeni razvoj, 
k i je b i la tudi najštevilnej
ša. V razpravah (p i i jav l jcnin 
je bito 115) so b i la obravna
vana predvsem gospodarska 
vprašanja, k i so zajemala 

1 najrazličnejša področja od 
! kmeti jstva, industri je do r i -

bolova. Skupen i n najpogos
tejši poudarek je b i l pred
vsem na pr idobivanju i n 
prav i ln i razporeditvi sredstev, 
k i so potrebna za razvoj sa
moupravnih interesnih skup
nosti ter povečanje produk
tivnosti.« 

Ze na predkongresnih raz
pravah so kamniški komunis
t i podpr l i jasno začrtane 
smernice resolucije i n dru
g ih dokumentov i n s t em tu
d i potrd i l i , da j i h v celot i 
sprejmejo. Kakšen je b i l na 
kongresu samem prispevek 
kamniških delegatov? 

»Tudi m i smo se pr i j av i l i 
k razprav i , vendar je zarad i 
115 pr i jav l jenih razpravl ja l -
cev i n k ra tko odmerjenega 
časa lahko razpravl ja lo le 
59 delegatov. Naša, ko t tud i 
številne druge razprave, so 
bile podane p ismeno i n bo
do prav tako l ahko vpl ivale 
a l i služile kot pomagalo za 
nadaljnje delo i n usmerjanje. 
V naši razprav i , k i se je na
našala na vprašanja krepit
ve reprodukc i j sk ih sredstev, 
posredoval i konkretne podat
ke s področja gospodarjenja 
v naši občini. 

Nekatere razprave so vse
bovale tud i konkretne pred
loge, dopolnitve i n spremem
be resolucije. Med množico 
p r ipomb i n predlogov sta bi
l a v glavnem le dva utemelje
na i n upoštevana na kongre
su. Eden teh je dal pudarek 
razvoju pr idobivanja hrane iz 
mor ja . 

Vsebinsko naša razprava n i 
bi la osamljena, saj so podob

no prob lemat iko obravnavale 
nekatere razprave iz občin 
s sorodn im gospodarskim po
ložajem.« 

M a r so kongresni dokumen
t i In plodne razprave osvet
l i le tud i kamniško problema
t iko? Katero , i n kako jo bo 
moč najuspešneje reševati? 

»2e v sami resoluci j i kot 
tud i v številnih razpravah so 
smeri razvoja dobro i n kon
kretno začrtane. Zato se bo
mo mora l i v novi mandatn i 
dobi delegatskega s istema vsi 
in še predvsem komunis t i 
resno, dosledno i n s konkret
n i m i akc i jami zavzemati za 
krepitev gospodarskega raz
voja. Za take pr idobitve pa 
b i mora l i črpati rezerve pred
vsem v medsebojni poveza
nost i , organiz iranost i , moder
nizac i j i i n preusmer i tv i pro
izvodnje, v izboljšanju tehno
logije i n vključevanju ter 
vzpodbujanju domačih inova
torjev.« 

M i r a Jančar 

Pospešit i podpis samoupravnega sporazuma 

Stane Zobavnik 

mero prizadevnosti i n odgo
vornost i , n i ko l i le formalno. 

— V I I I . s lovenski kongres 
Z K , k i smo ga lahko vs i 
spreml ja l i po televizi j i , ra
diu i n v dnevnem časopisju, 
je za nami. Prav gotovo so 
dale množičnim predkongres
n i m razpravam ln kongres
n i m dokumentom še svoj
stven pečat številne razprave 
delegatov na samem kongre
su . B i nam lahko povedali , 
ka te r im nalogam so dajal i 
delegati še poseben pouda
rek? 

»Delali smo po posameznih 

NOVI POŠTNI OBJEKTI V OBČINI 
V občinski srednjeročni p lan do ieta 1980 smo zapisal i dokaj 

I obsežne naloge na področju PTT prometa v naši občini. Se
daj, ko smo sredi tega srednjeročnega obdobja, je prav, 
da pogledamo, kako ga uresničujemo, tako uporabn ik i kot 
Izvajalci. 

POD 
DROBNOGLEDOM 

N a nedavnih vol i tvah 
delegatov v delegacije kra
jevnih skupnost i za zbor 
kra jevnih skupnost i uaše 
občinske skupščine smo 
v 21 delegacij i zvo l i l i le 
10 odstotkov žensk. V dva
najst ih delegacijah n i no
bene ženske, ka r kaže, da 
smo p r i kand id i ran ju po
zabi l i na sprejeta načela 
kadrovske pol i t ike, k i 
smo j i h p r i evidentiranju 
tako glasno ponavl ja l i . 

M o r d a je delež izvolje
n i h žensk v delegacije za 
samoupravne interesne 
skupnost i večji, vendar to 
ne opravičuje naše »po
zabljanje« kadrovsk ih na
čel. Prav čudno se sliši, 
da so naše delegatke bolj 
»kvalificirane« za odloča
nje na področju otroškega 
varstva i n socialnega var
stva. 

O vseh teh ugotovitvah 
velja razmis l i td v vseh 
družbenopolitičnih organi
zaci jah, z last i pa v socia
listični zvezi, k i je b i la 
nos i lka evidentiranja v 
kra jevnih skupnost ih . 
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DOPISUJTE 

V KAMNIŠKI 

OBČAN 
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V kra tkem bodo zače
l i z adaptacijo stare poštne 
zgradbe v K a m n i k u , kjer bo
do z razširitvijo sedanje tele
fonske centrale podvo j i l i 
zmoglj ivost na približno 3000 
telefonskih številk. Za pove
zavo z L jubl jano bodo uvedl i 
poleg sedanjih 60 še 60 kana
lov. Pros tora v star i pošti, 
seveda n i mogoče povečati, 
pomembno pa je, da so z no
tranjo organizacijo že v tem 
mesecu uvedl i še eno blagaj
niško okence, ka r bo skrajša
lo vrste pred doslej edino 
poštno blagajno v K a m n i k u . 

Druga je letos na vrst i po
šta v K o m e n d i , k i jo bodo 
začeli gradi t i p r i osnovni šo
l i sred i leta. Nova telefonska 
centrala bo imela 400 številk 
(sedaj 160). 

T u d i za pošto K a m n i k 2, 
kot imenujejo bodočo novo 
pošto na Bakovn iku , je loka
c i j ska dokumentaci ja že pr i 
pravl jena. Z gradnjo bodo za
čeli letos, dograjena pa naj 
b i b i l a leta 1980. Telefonska 
centrala bo imela zmoglj ivost 
1600 številk. 

V načrtu je tud i povečava 
telefonske centrale v Lazah, 
od 20 na 120 številk i n po
vezava z Mo tn ikom. 

T u d i občani krajevne skup. 
nost i Kamniška B i s t r i c a nuj
no potrebujejo novo pošto, 
saj je sedanja v nepr imern ih 
pros tor ih , s te le fonskimi pr i 
ključki in sedanjo ročno te
lefonsko centralo pa n i mo
goče dohitet i vseh potreb, k i 
j i h narekuje gospodarski raz
voj tega območja, še posebej 
pa turistični promet v K a m 
niški B i s t r i c i i n na V e l i k i p la . 
n in i . Samo podatek, da iz pla-
n iske postojanke v Kamniški 
B i s t r i c i , k i je izhodišče za 
Kamniške Alpe, n i mogoče 
k l i ca t i po telefonu Y popol
dansk ih i n nočnih u rah , do
volj pove. 

Ob dejstvu, da je ta pošta 
v srednjeročnem programu 
S I S za P T T promet, pa mo
ramo povedati , da je največ
ja ov i ra p r i samih občanih, 
k i se ne more jo dogovor i t i 
o p r ime rn i l okac i j i p r i osnov
n i šoli Stranje, ke r nihče n i 
pr iprav l jen prodat i a l i zame
njat i 700 (sedemsto) kvadrat
n ih metrov zemljišča za po
stavitev nove poštne zgradbe. 
Torej je odločitev o tem, 
kdaj bo nova pošta v Stra
njah, odvisna predvsem od 
občanov samih. 

Vse naložbe, k i jih skup 
nost za P T T promet načrtuje 

v naši občini letos i n pr ihod , 
nje leto, bodo znašale skup
no okrog 5 mi l i j a rd S dinar
jev. Mogoče j i h bo v celoti 
uresničiti, če se bomo vs i de
lovni l judje i n občani zave
dal i tud i svoj ih dolžnosti. 
Gre za to, da je samoupravni 

sporazum o f inanc i ranju P T T 
prometa do 21. marca letos 
podpisalo le 18 temel jnih i n 
drug ih organizacij združene
ga dela od skupaj 87. Ce je 
naš skupn i interes, da izbol j . 
šamo sedanji položaj na pod
ročju poštnega i n telefonske
ga prometa v naši občini, po
tem je prav, da se vsi zavze
mamo za uresničitev srednje
ročnega plana, k i smo ga 
sprejel i . 

F . S. 

Pred ustanovitvijo društva 
ekonomistov Kamnik-Domžale 

N a občnem zboru domžal
ske podružnice Društva eko
nomistov Ljubl jane je b i l 9. 
decembra 1977 sprejet sklep 
o ustanovitv i samostojnega 
društva za območje Domžal 
in K a m n i k a . Ob posebnem 
poudarku, da s t ik i z dru
štvom v L jub l jan i ostajajo 
v istem obsegu, je odločitev 
o obl ikovanju samostojnega 
društva izhajala tako iz do
ločil zakona o društvih ( k i 
podružnice ne omenja kot 
pravne osebe), kot tud i iz 
spoznanja, da je ekonomsk i 
kader v obeh občinah šte
vilčno in strokovno močan, 
i n da zato obstajajo vse 
možnosti za osamosvojitev. 

Dejavnost društva bo na
čeloma ista kot dosedanja 
podružnice. V prv i v rs t i bo 
skrbelo za strokovno izpo
polnjevanje gospodarstveni
kov v regi j i , k i j o zajema, 
svoj s t rokovni vpl iv pa bo 
dajalo tudi gospodarski regi
j i tega prostora. Z organizi
ranjem obiskov bo omogočilo 
neposredno spoznavanje po
slovanja delovnih organizaci j , 
nudi lo bo strokovno pomoč 
zainteresiranim, pomembna 
pa je tud i možnost povezo
vanja kadra s sorodn imi po
k l i c n i m i i n s t rokovn imi pro
b lemi . 

V izvršni odbor novega dru
štva so b i l i izvol jeni: Janez 
K r a l j — predsednik, M i l a n 
Maro l t — podpredsednik, To
n i Lazn ik — tajnik, I vanka 
Zaje — blagajnik, Jože Bon-
celj — organizator za kam
niško območje ter Pavle K o r -
bun i n V lado Samec — za 
povezovanje z l jub l jansk imi 
ins t i tuc i jami . Mandatna doba 
je dveletna. 

Trenutno je društvo še v 

registraci jskem postopku 
(obe občinski konferenci 
S Z D L sta že da l i svoje so
glasje za ustanovitev! ) ; pove
dat i pa moramo, da je od 
sklepa o ustanovitv i organi
z i ra lo že dvoje s t rokovnih 
srečanj, i n sicer o pr ihodkov-
n ih odnosih i n o po l i t i k i cen. 
Izvršni odbor zagotavlja ena
ko intenzivno nadaljevanje 
dejavnosti društva. 

V predlogu prav i l društva 
piše, da lahko postane član 
društva sleherni občan te re
gije s srednjo, višjo a l i viso
k o izobrazbo ekonomske a l i 
sorodne smer i kot tud i štu
dentje. 

Vab imo torej vse, k i meni
jo, da j i h delovanje društva 
zanima, naj s plačilom letne 
članarine, k i znaša 100 d in i n 
vključuje tudi naročnino za 
E k o n o m s k o revijo, postanejo 
naši člani. 

še posebej vab imo kamni 
ške kolege i n študente, k i do
slej niso ime l i praktične mo
žnosti za strokovno poveza
nost, številka žiro računa je 
50120-678 89699. 

Za posebne informaci je se 
obračajte na predsednika, za
poslenega v Tosami , tel . št. 
72-511. T . L . 

K U P I M k je rko l i s tar insko 

pohištvo, starejše od 100 let, 

tud i polomljeno, v najslab

šem stanju. K u p i m tud i s l i 

ke, ure, drobnar i je za opre

mo dveh sob. Sever Alo jz , 

M a r i b o r , Ma is t rova 17-11. 

Izvolili smo 21 delegacij 

za zbor krajevnih skupnosti (KS) 

Kdo so naši 
delegati? 

N a nedavnih vol i tvah smo v kra jevnih skupnost ih 
i z vo l i l i delegacije za zbor kra jevnih skupnost i kamni 
ške občinske skupščine. V vsaki krajevni skupnost i 
smo i zvo l i l i eno delegacijo. Skupaj pa smo izvo l i l i 213 
delegatov, k i nas bodo v naslednj ih štirih let ih zastopa
l i v občinski skupščini. 

Naši delegati v delegacijah v kra jevnih skupnost ih 
so: 
ČRNA (1) 

Anton Bobek, Anton Doiinšek, Ivan Golob, Alo jz Ja-
nežič, Andrej Janežič, F ranc Osoln ik , Janez Oso ln ik , 
Stane Resnik, F ranc Senožetnik, Anton Lužnik, M i r o 
Starovasnik in Franc Doiinšek. 
D U P L I C A (2) 

Jože Bavdek, Mar j an Adamič, M i l a n Hočevar, V la
d i m i r Baje, A lo jz Kahne , Janez Križnik, Janko Lesko-
šek, Franc Prezel j , M i l a n Razdevšek, F ranc štebe i n 
Valent in Orešnik. 
G O D I C (1) 

M a r k o Bajde, Jernej Do lar , F ranc Gr i l j c , Generoz 
Kališnik, Ivan P ire , Anton Podjed, Pogačnik Franc . 
K A M N I K ( 12) 

Anton Bur j a , Janez Doiinšek, K a r e l Benkovič, F ranc 
Dolenc, Pavel I skra , Drago Jeglič, Mar t ina Ogrinec, 
Bo j an Horvat , Mar i j a Ocepek, Ivanka Potočnik, Mar 
jan Aljaž, Antoni ja Cerar-šatoec, Tomaž Inglič, M i r a n 
Matičič, M i r a Jančar, Ludv ik Lanišek, Stanislav Kočar, 
Mat i ja Briški, Mar jan Hančič, Franc Spruk , F ranc Po-
ljanšek, Alo jz i ja M a l i , F ranc Kregar , Janez Makovec 
ml . , Ivan Spruk , Franc Sedmak, B r a n k o Kolarič, Mar
jeta Stopajnik, Matjaž Verbole in Janoš Kiš. 
KAMNIŠKA B I S T R I C A (2) 

Franc Ajdovec, F ranc Balantič, D o m i n i k Cverle J a . 
nez Cevka m l . , F ranc Jeras, F ranc Jagodic, A n t o n ' K o -
matar, Janez K u m a r i n K l emen Matjaž. 
K O M E N D A (2) 

Franc Dobnikar , Ivan Jagodic, Janko Juhant, C i r i l 
K e r n , Peter K e r n , Janez K imovec , C i r i l K o r b a r , Srečo 
Krmavner , Jože M a r i n , Ivan P intar , S lavko Sodnik 
in Ferd inand Vode. 
K R I Z (1) 

Franc Ipavec, Ivan H lade , Peter Peter l in , F ranc 
Plevel , F ranc H r i b a r i n Adolt Potočnik. 
M O T N I K (I) 

S lavko H r i b a r , Avgust Novak, Jože Semprimožmk, 
Ivan S lapnik , An ica S lapnik , Janez Trebušak M i r o 
V r i s k in Janez Zaje. 
N E V L J E (2) 

Ivo E r d a n i , Peter Golob, Ivan Hočevar, F ranc K lad -
n ik ml . , F ranc Novak, Jur i j Pančur, Dušan Repnik , 
Anton Spruk , F ranc Vrhovn ik , Ivan V rhovn ik in Pe 
ter Vrtačnik. 
P O D G O R J E (1) 

Alojz Romšak, Anton Svet l in, S lavko Bergant, Jože 
V idmar , Peter Mikuš, M a r i j a Kep ic , Si lvo Učakar, 
Adol f Prašnikar, Stane Rozman in Iv ica Vavpetič. 
PŠA.INOVICA (1) 

Srečo Borštnar, Janez Burke l j ca , Janez Resnik, Jože 
Semprimožnik, M a k s Slapar , Mar j an Za lokar i n Rado 
Zavbi 
S E L A (1) 

B r a n k o H r i b a r , F i l i p K e r n , V i k t o r K u h a r , Do
m i n i k Pestotnik, Anton Poljanšek, Janez Sušnik, Stane 
Šuštar, Ivan Vrhovn ik in Slavko Zavasnik. 
S R E D N J A V A S (1) 

Mar j an Albič, Janez Ber lec , Jože Cevc, Alo jz Go lob , 
Pavel H r i b a r , Ivan Kališnik, Franc M a l i , A l b in Pirš, 
Stane Pirš, Stane Šuštar i n Srečo V r a n k a r . 
ŠMARCA (1) 

E m a Bertoncel j , F ranc Bro j an , K a r e l Kočar, Peter 
Maro l t , V lado Osolnik, Da r inka Ravn ik , Olga Ravni
kar , Janez Rode, V i k t o r Rode, E d o Skok, Sonja Sekavč-
n ik , Stane Svetec i n Stane Zobavnik. 
ŠMARTNO (1) 

Franc Grošelj, Jernej Korošec, Stane M a l i , Janez 
Močnik, Franc Modr i j an , Avgust Mohar , Lovro Koro 
šec, F ranc Pančuir i n Janez Pestotnik. 
SPITALIČ (1) 

Anton Dro lc , F ranc Hrastavec, F ranc Močnik, An
ton Sedeljšak, Ivan Učakar, Anton Zaje i n An ica 2e-
lezniik. 
T U N J I C E (1) 

Franc K o s i r n i k , Matevž Kru inpes ter , A lo jz Petek, 
Mar jeta Slabe, Peter Štele, Nande SeduŠak, Janez V r 
hovnik, Jože V rhovn ik i n Slavko V rhovn ik . 
T U H I N J (1) 

Dani lo Bajde, Peter Ba l oh , F r anc Ber lec , Anton 
Burke l j ca , Ivan H r i b a r , F ranc K a d u n c , F ranc K o d r a 
in Anton K o l a r . 
VOLČJI P O T O K (1) 

A lb in K l a d n i k , Jože Kune j , Ančka Ocepek, Ančka 
Per ic , Janez Repnik , Janez Skr janc m l . i n Janez 
Sraj m l . 
V R A N J A P E C (1) 

M a r i n k a Brno t , Pavle H r i b a r , F ranc Podbevšek, A n . 
ton Rems, V i n k o Šuštar, Jože Tome i n F ranc Vod lan . 
M O S T E (2) 

Franc Burgar , Peter L a h , V i l k o Plevel , Ivan Res
n ik , Blaž Krumpes ta r , F ranc Z a m i k , Franc Stebe, F ranc 
K imovec i n K r i s t i n a Avguštin. 

V oklepaju navedene številke pomeni jo število de
legatskih mest v zboru kra jevnih skupnost i občinske 
skupščine, k i j i h bo imela posamezna delegacija. 



N a m l a d i n s k i delovni br igad i 

Na ples v Domžale? 
T u d i m lad inc i i z Mek in j so v sodelovanju z osnov

n o Šolo ob 8. m a r c u p r i p r a v i l i ku l turno prireditev ma
teram, ženam i n dekletom. 

Najpre j so se predstav i l i s krajšo igr ico, v kater i 
so n a razuml j i v i n prisrčen načdn pr ikaza l i življenje i n 
prob leme žena nekoč i n danes. 

Ob spreml jav i instrumentalnega t r i a je zapel šolski 
otroški zbor, m lad inc i p a so se predstav i l i t ud i z reci
ta lom. Dvorana T V D Par t i zan je b i l a nabito polna, k a r 
je zadosten dokaz, da s i tud i naši kra jan i želijo več 
k u l t u r n i h pr i redi tev . 

M l a d i n c i iz Mek in j želijo k l jub številnim prob l emom 
večkrat razvedr i t i starejše tovariše i n tovarišice, očete 
k i matere. Seveda p a j i m man jka prostor za zabavne 
pr i redi tve , k i ga ne najdejo n i t i v K a m n i k u . 

K a k o dolgo se bodo m o r a l i m l a d i Kamničani zaba
vat i i n seznanjati zgolj na drag ih i n oddal jenih mlad in
s k i h p les ih v Domžalah (seveda, če j i h starši sp loh pu
st i jo tja)?! 

V . K A L A N 

V tovarni Stol 

Novo vodstvo mladine 
Pre t ek l i mesec je b i l a v S to lu programsko-vo l i lna 

konferenca koordinaci jskega sveta osnovnih organizaci j 
Z S M S . Pregledal i so dosedanje delo mlad ine v S to lu 
i n ugotov i l i , da pretežni del dejavnosti poteka v vod
s tv ih organizaci j . Zato so se dogovor i l i , da bodo svojo 
bodočo dejavnost usmer i l i k vključevanju čim večjega 
števila m l a d i h v delo Z S M S . 

Zavze l i so se tud i za tesnejše sodelovanje vseh dru
žbenopolitičnih organizaci j v Sto lu , k i bodo tesneje 
povezane lažje premagovale zapreke p r i nadal jn jem 
uvel javl janju samoupravn ih odnosov v delovni organi . 
zac i jL 

Ob koncu so izvo l i l i novo vodstvo koordinaci jskega 
sveta, k i ga bo vod i l F ranc B u r j a , sekre tarka p a bo 
Mar i j ana S m i d . V koord inac i j skem svetu bodo še člani 
i z vseh osnovnih organizaci j Z S M S v S t o lu . -ur 

Pohodna enota 
na Mali planini 

V počastitev 8. kongresa Z K S i n v spomin n a 5. 
državno konferenco S K O J , k i je b i l a 6. avgusta 1933, 
i n se je je udeležil t u d i Ivo L o l a Rdlbar, je O K Z S M S 
organiz i ra la pohod n a M a l o p lan ino . 2. ap r i l a je pohod
n a enota kamniškega batal jona, k i j o je sestavljalo 65 
mladincev i z osnovnih šol v kamniški občani, odšlo i z 
Stahovice preko sv. Primoža n a prizorišče 5. državne 
konference. M l a d i i z Komende so p r i p r a v i l i k ra tek k u l 
t u r n i p rogram, komandant pohodne enote tov. Zupan 
p a je spregovor i l o pomenu varovanja revo luc ionarn ih 
t rad i c i j i i n o vlogi Z S M S ter pohodn ih enot na t em 
področju. K l j u b s labemu vremenu je pohod uspel , mla 
d i p a so n a svoj način pr ispeva l i k pestrost i predkon
gresnih pr i red i tev v naši občtol ter še bol j u t r d i l i s t ike, 
k i j i h gojijo. I. K . 

Na zvezni MDA Š a m a c — Sarajevo 

BRIGADIRJI -
VETERANI 

1. ap r i l je dan m lad insk ih de lovnih akc i j i n v poča
stitev tega prazn ika je b i l a svečana otvoritev največje le
tošnje zvezne M D A Šamac—Sarajevo. Leto 1978 so progla
šali za leto veteranov, k čemur želi tud i Občanska konfe
renca Z S M S K a m n i k prispevata p r imerno obeležje. 

N a M D A šamac—Sarajevo, k i bo za našo brigado 
dr . E m i l a Orožna potekala v mesecu ju l i j u , vab imo vse 
veterane z de lovnih akc i j , k i želijo sodelovati . 

P rav tako b i želeli dob i t i od naših veteranov — briga
dirjev čim več dokumentarnega gradiva kot so: udarniške 
značke, br igadirske izkaznice, uni forme, pr i znanja , k i j i h 
želimo razstavi t i n a zvezni akc i j i . V s i t i dokument i i z 
povojnih de lovnih akc i j b i n a m služili tud i za razstavo v 
samem K a m n i k u , katere otvoritev bo za občinski prazn ik 
27. ju l i j a . 

Dne 27. ju l i j a pr iprav l ja Občinska konferenca Z S M S 
K a m n i k v sodelovanju z Občinsko konferenco Z S M S Dom
žale ter veterani brigade »PIRŠ LUKA« shod brigadir jev, 
zato vab imo vse br igadir je te brigade, k i je b i l a f o rmi rana 
takoj po vojni , da se javi jo n a naš naslov: O K Z S M S 
K a m n i k , T i tov t rg 1, K a m n i k . 

V upanju , da bomo s tem poz ivom dob i l i čim več 
podatkov od brigadir jev — veteranov te zelo številne br i 
gade iz bivšega kamniškega okrožja, pros imo vse veterane 
— brigadir je , da se odzovejo našemu vab i lu i n s t em po
magajo p r i organiz i ranju shoda veteranov zelo uspešne, 
dvakrat udarne brigade PIRŠ L u k a . S. Z . 

Letos ponovno v Kamniku 

ŠTAFETA 
MLADOSTI 

T u d i v letošnjem letu bo
mo delovni l judje, občani, 
m lad i i n p i on i r j i K a m n i k a 
pozdrav i l i zvezno štafeto mla
dost i i n tako prenesl i naše 
pozdrave predsedniku repub
l ike — Jos ipu B r o z u T i t u . 

V K a m n i k bo pr ispe la v 
četrtek, 4. maja 1978, ko jo 
bomo m lad i iz kamniške ob
čine sprejel i od domžalskih 
mladincev. Ob zvezni štafeti 
pa bomo pos la l i pozdrave 
maršalu T i t u ob njegovem 87 
rojstnem dnevu i n petdeset
le tn ic i revolucionarnega dela 
tud i s t r emi l o k a l n i m i štafe
tami i z Mo tn ika , Komende 
i n Vranje peča ter z občinsko 
štafeto i z Gr intavca . 

Osrednja pr iredi tev bo na 
T r g u revoluci je ob 10. u r i , 
kamor bo štafetno palico p r i 
nesel najaktivnejši mladinec. 
Zvezno štafeto bomo nos i l i 
od delovne organizacije S to l 
na Dup l i c i , po K o v i n a r s k i 
u l i c i m i m o T i tana, Sv i lan i ta 

i n po L jub l j ansk i u l i c i do Tr
ga revolucije. O d tam pa mi 
mo Titovega trga po Mais t ro
v i u l i c i do železnega mosta, 
pozdrav i l i pa jo bodo tud i 
m l a d i iz žalske občine na ob
činski mej i v M o t n i k u . 

Občinska konferenca Z S M S 
K a m n i k pričakuje, da bomo 
tega dne v ve l ikem številu 
pozdrav i l i zvezno i n lokalne 
štafete mladost i i n s tem pr i 
speval i k počastitvi T i t o v ih 
i n naših jubilejev. S. Z . 

Ma j ska številka K a m 
niškega občana bo izšla 
v četrtek, 25. maja. Vse 
dopisnike i n druge obča
ne, k i želijo s pr i spevk i 
sodelovati v našem glasi
l u , pros imo, da lc-te poš
ljejo v uredništvo najkas. 
neje do 13. maja . 

Volčji potok 

DELOVNA AKCIJA 
Zgodnje spomladansko son

ce je vzpodbudi lo k de lu tu
d i m lad inke i n mladince V o l 
čjega potoka. 

Podobno kot prejšnje leto 
smo tud i letos organiz i ra l i 
delovno akci jo »čiščenje Ar
boretuma«. Delovno akci jo 
smo p r i p rav i l i v nedeljo, zju
tra j , 2. apr i l a . 

Zb ra l i smo se p red upravo 
Arbore tuma ob 7. u r i . Razde
l i l i smo se v skupine in od
šli na delo. 

V s i m lad inc i , b i l o nas je 
22, smo delal i s po ln im ela-
nom, saj smo se zavedali, da 
bomo s to akci jo pr ispeva l i 
k lepšemu in čistejšemu oko
l ju Arbore tuma. 

V s i se zavedamo, da se naj-
neposrednej&i družbenopoli
tični i n družbenoekonomski 
rezultat i prostovoljnega dela 
izražajo p r i organiz i ranju i n 
med potekom mlad insk ih de
lovn ih akci j kot ene izmed 
ob l ik dejavnosti m lad ih . 

M i s l i m , da vs i vemo, da so 

mladinske delovne akci je v 
neposrednem gibanju jugo
slovanske mlad ine vedno b i 
le i n ostajajo značilna i n po
membna ob l i ka njenega de
lovanja. T ak način delovanja 
mlad ine že od začetka pred
stavlja nedvomno i n resnično 
manifestaci jo privrženosti 
ide jam in nalogam naše soci
alistične revolucije. 

M e d akci jo smo se okrepi
l i s toplo mal ico i n potem še 
z večjim e lanom nadaljeval i 
z de lom. 

Naše delo pa je spreml ja lo 
še toplo spomladansko son
ce, k i je tud i pr ipomog lo k 
večji delavnosti . 

O b koncu akci je smo se 
zbra l i n a dogovorjenem mes
tu , k jer se n a m je tov. Ogo-
revc zahval i l z a pomoč, nas 
pros i l za sodelovanje v p r i 
hodnje i n n a m p r i našem na
dal jnjem delu zaželel ka r 
največ uspeha. 

M a r t a Orešnik T u d i sprehod v urejenem p a r k u je prijetnejši 

Mladinska pohodna enota obiskala partizansko bolnišnico 
M l a d i n s k a pohodna enota i z Mengša je v nedeljo, 2. apr i l a , organiz i ra la pohod l z Mengša v Komendsko dobravo, k jer so 
ob i ska l i znano part i zansko bolnišnico d r . T ineta Zajca. V K o m e n d i so se j i m priključili tud i tamkajšnji m lad inc i i n b r i 
gad i r j i , k i so preteklo leto z organiz irano udarniško akc i jo obnov i l i precejšen de l bolnišnice. M l a d i m i z Mengša je o 
vo jn ih dogodkih na tem področju spregovor i l tud i Stane Grglč, domačin In medvo jn i akt iv is t . V počastitev spomina neka
ter ih pad l ih na t em območju so m lad inc i i z Mengša ob spreml jav i ha rmon ikar j a zapel i nekaj borben ih pesmi . N a bližnji 
j a s i p a je b i l vsak pogoščen s pa r t i zansk im golažem. M . J. 



Ob 70-letnici revolucionarke Anice Ivec 

UPORNA VSE ŽIVLJENJE 
življenje jo je postavi lo pred t r d In raskav z id , ko je imela 
komaj 8 let. Tedaj je namreč An ica Ivec s Križa izgubi la oče
ta v p r v i svetovni vo jn i . M a t i je mora la odslej sama skrbet i 
*a šest lačnih ust. Najstarejšemu je b i lo devet, najmlajšemu 
le dobr i dve le t i . 

Prejšnji mesec je prazno
val svoj ih 70 pomlad i , če
prav bd j i človek presodi l 
vsaj 10 manj . Res je skrom
na, vendar n i t i najmanj t iha, 
m r k a i n vase zaprta, ko t sem 
pričakovala od žene, k i j o je 
življenje že od rana pesti lo, 
posebno pa vojna, v kater i 
Je akt ivno, od začetka do 
konca trdno stala na strani 
Pravice. Njene oči so vselej 
S ia l e opazovati, njeno srce 
Je bflo od nekdaj pravičen 
sodnik, zato n i n i k o l i omaho
vala, zakaj že od otroštva i n 
8e danes najbolj sovraži hd-
navščino, lakomnost i n k r i 
v ico. I n prav ta, globoko v 
njej zakoreninjena i n neo
majna miselnost j i je poma
gala prebrod i t i težave, k i j i h 
* njenem življenju n i bi lo 
•halo. 

N a Križ je prišla leta 
1948 iz Met l ike , k jer je b i l a 
rojena, kjer je ob delu na 
kmet i j i i n knj igah preživlja
la svoje otroštvo, k jer se je 
izučila za šiviljo, imela svo
jo obrt i n , kjer je b i l a tud i 
Predana akt i v i s tka narodno 
osvobodilnega gibanja. 

Vprašala sem jo , kako jo 
Je pot zanesla tako daleč od 
rojstnega kraja? 

»Za mars ikoga Je morda 
to čudno i n nerazumlj ivo na
ključje, zame p a povsem 
enostavno. Mars i kdo je ne
srečen, če svojega pok l i ca 
ne opravl ja z l jubeznijo. V i 
dite, tudd mene n i n i t i naj
manj veselilo nenehno sede
nje za šivalnim stro jem. Ma
t i nas je hotela pač vse ot
roke sprav i t i do pr imerne
ga k ruha , ke r je sama pre
več okušala trdoto zemlje. 
Tako le nam je govori la: — 
Pok l i ca , k i se ga boste izu
čili, vam ne more nihče vze
t i , zeml ja vas bo pa tud i po
čakala. — Celo precej zem
lje je prodala , da smo se 
lahko šolali. Jaz pa sem za-
rana spoznala, da delo v za
pr t em pros toru n i zame. 
Ljubezen do zemlje, živali i n 
narave sp loh, me je gnala 
ven, kamorko l i . K o so m i 
predlagal i zaposlitev v Perut-
" I rn na Križu, sp loh n isem 
oklevala, saj m i je b i l o de
l o z živalmi že od nekdaj 
P r i s rcu . T u d i doma sem ra
da skrbe la za piščance i n 
dost ikrat so me stranke, k i 

so prišle pomerjat obleke, 
našle v hlevu a l i na dvoriš
ču med perjadjo. Nekaj zna
nja sem pr idob i l a še na te
čaju v L jub l jan i i n svoje no
vo delo z veseljem opravlja
l a vse do upokojitve.« 

An i ca Ivec je b i la vedno 
uporna i n neustrašna, že od 
svoje rane mladost i , ko se je 
prvič upr l a krivičnemu deja
n ju svojega osnovnošolskega 
učitelja. Človek, k i se jI je 
zarad i nepoštenja zamer i l , je 
za vedno odpadel i z njenega 
srca. Prav ta njena trdnost, 
resnicol jubnost i n neustraš-
nost jI je vel iko pr ipomog la 

KULTURNI 
KOLEDAR 

ČETRTEK, 20. aprila 1978 
• Otvoritev razstave Razvoj 
poštnih zvez in poti na Go
renjskem v dvorani nad ka
varno, ob 18. uri (odprla bo 
do 28. aprila). 

TOREK, 25. aprila 1918 
• Proslava v počastitev dne
va OF slovenskega naroda ln 
Praznika dela v kinu Dom, 
ob 19. url. 

PONEDELJEK, 1. maja 1978 
• Praznovanje delavskega 
praznika v Kamniški Bistrici, 
pričetek ob 10.30. 

ČETRTEK, 11. maja 1978 
0 Otvoritev likovne razstave 
učencev osnovne šole F. Al
breht v dvorani nad kavarno, 
ob 18. url. 

PETEK, 19. maja 1978 
• Klub študentov priredi 
koncert Akademskega pevske
ga zbora v dvorani kina 
Dom, ob 20. url. 

TOREK, 23. maja 1978 
• Gledališka predstava MGL; 
Dona Kosita; ob 18. liri za 
mladinski In ob 20. url za 
večerni abonma. 

ČETRTEK, 25. maja 1978 
• Otvoritev razstave Exlib
ris v avli osnovne šole Ko-
menda-Moste. 

PETEK, 28. maja 1978 
• Koncert ženskega m mo
škega pevskega zbora Soli
darnost v počastitev dneva 
mladosti v kinu Dom, ob 20. 
uri. 

A N I C A I V E C 

p r i njenem revolucionarnem 
delu v času okupaci je. 

»2e pred vojno, ko še ni 
sem b i l a član Z K , me je 
navduševalo napredno giba
nje članov parti je, s kateri
m i sem tud i ve l iko sodelova
la . V tem duhu sem vzgajala 
tud i »svoja dekleta« (vajenke 
in pomočnice v šiviljski de
lavnic i ) , k i so skoraj vse po
stale predane vojne aktivist
ke. Le ta 1942 so me kot osu
ml jenko sodelovanja s par
t i zani za nekaj časa celo za
p r l i skupaj z mojo pomočni
co. Vendar sva se dobro dr
žali, saj nisva ničesar pr i 
znal i i n k m a l u so naju iz
pust i l i . N i k o l i me nd bi lo 
strah, tud i tedaj ne, k o sem 
opravl ja la nevarno i n odgo

vorno delo p r i T ehn ik i in , ko 
smo v naši hiši razmnoževa
l i Poročevalec. K e r smo b i 
l i vs i v družini predan i re
vo luc ionarnemu bo ju za svo
bodo, so našo mamo i n sva
kinjo z dvema o t rokoma od
gnali najprej v internaci jo na 
Rab, od tam pa v Gonars, 
kjer je m a m a tud i umr l a . 
Mater ine besede so m i še da
nes življenjsko vodi lo , ko je 
nam, o t rokom, dejala: — N i 
k o l i ne storite n i k o m u r kaj 
takega, česar ne želite, da b i 
drug i s to r i l i vam!« — 

Tovarlšica An ica je za svoje 
hrabro i n predano štirilet
no delo v narodno-osvobodil-
nem gibanju preje la šest od
l ikovan j : od leta 1941 pa je 
nos i l ka part izanske spomeni
ce. K o t je sama dejala, n i 
n i k o l i s top i la kot revolucio-
narka v nevarne akcije z m i 
sl i jo na kakršnokoli odl iko
vanje, temveč jo je gnala 
dolžnost, ke r je v življenju 
najbol j sovražila kr i v i co i n 
izkoriščanje. Seveda pa j i po
menijo odl ikovanja vel iko 
priznanje. 

V s a povojna leta je ve l iko 
delala kot družbeno-politična 
akt iv is tka v naši občini i n 
svoj i krajevni skupnost i , 
k l jub temu, da je dolga leta 
živela sama, brez družine, ka
kor živi še danes kot starost
na upokojenka, prav i , da dol 
gočasja sploh ne pozna. Zelo 
rada bere, dela na v r tu , se 
udeležuje izletov, poleg tega 
pa se večkrat sestane z nek
danj imi soborc i i n pr i jate l j i , 
s ka te r imi prav rada o mar
sičem pokraml ja . »Vse to pa 
m i vzame to l iko časa«, p r i 
stavi ob koncu , po l v šali, 
po l zares, »da m i ga včasih 
celo zmanjka«. 

Ob slovesu sem Ji zažele
la še vel iko zdravja i n p r i 
jetnih srečanj, njej pa so l i 
ca zažarela v prisrčnem na
smehu, k o je dodala: »Pre
pričana sem, da m i bo moja 
upornost pomagala dočakati 
sto let!« 

T o jd iz srca želimo tud i 
m i i n j i iskreno čestitamo ob 
njeni 70-letnioi! M i r a Jančar 

Razstava žuželk 
Od 1. do 8. 4. 1978 je b i la na osnovni šoli Komcnda-Moste razstava žuželk, katere pokrov i 
telj je b i lo Slovensko entomološko društvo Štefana Mich i e l i j a i z Ljubl jane. Razstav l ja l i so 
učenci biološkega krožka OS Komenda-Mos lc , njeni nekdanj i učenci, člani društva z Go
renjske (Domžal, T r z ina , Preser i j , K a m n i k a , Škofje Loke In Kran ja ) ter entomologi B io 
loškega inštituta Jovana Hadžija Slovenske akademije znanost i i n umetnost i . Razstavl jenih 
je b i lo 5912 žuželk z vsega sveta, prev ladoval i pa so metul j i i n hrošči. T a ve l ika razstava je 
b i l a organiz irana na OŠ Komenda-Moste kot pr iznanje za uspešno delo učencev-krožkarjev, 
k i so hkra t i tud i najmlajši člani Slovenskega entoinološkcga društva. Učenci šole so s svo
j i m i zb i rkami sodeloval i že na razstavi žuželk novembra 1976 v L jubl jan i , k i jo je organi
z i ra la entomološka sekci ja Štefana Mich i e l i j a . M E T K A K L E M E N C 

GIMNAZIJSKI 
TEDEN KULTURE 

Konec marca je na gimna
z i j i potekal teden ku l ture . S 
pr i red i t vami smo hotel i po
pestr i t i ku l turno dejavnost 
K a m n i k a i n pokazat i , da smo 
sposobni organizatorj i ku l tur , 
n l h pr iredi tev. 

D a b i popestr i l i spored, 
smo k sodelovanju povabi l i 
pr iznane slovenske umetnike. 
Tako se nam je 24. marca 
predstavi l Po lde Bibič s svo
jo monodTamo Peter Furlež. 
Dvorana nad kavarno je b i l a 
zasedena, k a r se p r i drug ih 
pr i red i tvah n i več ponovi lo. 

DA JIH NE BI POZABILI — SLAVKO KOČAR 

SPOMIN, KI NE ZAMRE 
N a kra tko bom or isa la nje

govo življenjsko pot. O nje
govem predvojnem življenju 
sta m i pr ipovedovala stara 
m a m a i n oče. 

O d 8. leta pa vse do odho
da v partizane je zanj skrbe
l a njegova sestra a l i mo ja 
stara mama. 

Le ta 1930, po končani os
novni šoli, se je šel učit za 
ključavničarja k T i tanu. K o 
se je Izučil, n i dob i l zapo-
pl i tve, zato je odšel v Ljub
l jano. V t istem času je b i lo 
težko dobi t i delo. S t r i c je od
šel v Kruševac k vo jakom, 
leta 1940 se je v r n i l . Tokra t 
se je zaposl i l p r i T i t anu . Po
vezal se je z odporniškim gi
banjem. 

K m a l u po kapi tu lac i j i sta
re Jugoslavi je je pr inese l do
mov puško, s katero je 27. 
ju l i j a 1941 odšel v partizane, 
i n sicer v Dupliško četo. M a 
m a m i je pr ipovedovala, ka
ko so j o žandarji zasliševali 
zarad i brata , i n kako je v 
zadnjem h i p u s k r i l a Slavko-
ve s l ike, k i j i h je pobasala v 
štedilnik. K o so mamo Nem
c i odpel jal i na gestapo, se 
Je hčerka v rn i l a i z Šole, za
kur i l a , i n tako so pogorele 
vse s l ike. 

S t r i c se je že p r ed vstajo 
povezal s t ro jko , k i so Jo 
sestavljali bratje Ocepek (Ju
l i j , C i r i l i n Ivan), deloval i 
so na domačem območju v 
Volčjem potoku. B ra t e Oce
pek opisuje Jože V i d i c v kn j i 
g i Beg z morišča. Naloge 

trojke so bile izvršiti napis
ne akci je i n vzpodbujat i l ju
d i k uporu . 

Po tem je odšel v Cankarje
vo brigado, s katero se je bo
ril n a Dolenjskem. Sodeloval 
je v ve l ik ih b i tkah i n v eni 
od teh že na pragu svobode 
izgubi l nogo. N a zdravljenje 
Je odšel v Ital i jo v mesto Ba 
ri. 2e pred tem je b i l tr ik
rat ranjen. Iz bolnice se je 
v r n i l v že osvobojeno Ljub
l jano. 

T u d i po vojni n i mi rova l . 
Vključil se je v razne orga
nizacije i n politično ve l iko de
loval . B i l je vzor d rug im kot 
vesten komunist . Služboval 
Je v Cel ju, Slovenj Gradcu i n 
L jub l jan i . 

P r ed letom dn i , točneje 16. 
4. 1977, pa je u m r i z a po
sledicami prometne nesreče 
v bližini rojstnega kra ja v 
Radoml jah. Zelo ga cen im i n 
spoštujem, ponosna sem 
nanj . K o Je b i l str ic še živ, 
sem m u napisala spis, k i ga 
danes objav l jam. 

N i se ba l ropotanja pušk 
i n ne mitral jezov. N i se ba l 
mraza , ne burje, ne snega. 
N i se ba l n i t i j ek len ih pt i 
čev, k i so želi smrt i n pulíala 
svetleče iskr ice . 

Ne , n ikogar se n i ba l . K o 
raka l je s t rumno, ponosno, 
saj se je zavedal, da hod i 
po svoj i zeml j i . 

S t r i c S lavko se je že pred 
N O B kot delavec b o r i l za 
svoje pravice, med vojno kot 
hraber par t i zan i n komunis t , 

i n še danes je tak, ostal je 
človek, k i ga naša domovina 
potrebuje. 

Ze v p r v i h vrstah je odšel 
v hosto i n v zadnj ih se je 
v r n i l . To je človek, k i ne 
prenese sovraštva, k i je po ln 
dobrote i n l jubezni . Do 
zadnje drobt in ice je razde
l i l svoj delež med ranjence: 
»Oni so bolj potrebni hrane, 
potrebujejo moč«, je dejal. 

S t r i cu pa je ostal trajen 
spomin na part izanske dn i . 
Januarske noči leta 1945 so 
part i zani napadl i belogardis-
tačno postojanko. Part i zani 
so jurišali po h r i bu navzdol , 
prav tedaj pa je švignila 
granata. T a se je razletela na 
nešteto ma jhn ih delcev, k i so 
pomeni l i smrt . Tak drobec 
je zadel tud i str ica. K e r je 
želel, da nudi jo pomoč naj
prej d rug im, b i skoraj i zkr
vavel. N a ta davek ga spo
min ja proteza, lesena noga. 
Ve l i kokra t ga bo l i , pa reče: 
»Ah, samo da n i kaj hujše
ga«. Da , tak je b i l mo j str ic . 
Občudujem ga i n ponosna 
sem nanj . V id i t e , čeprav ga 
odl ikuje prav vse, pa vendar 
n i na p la tn icah kn j i g i n n i 
tako znan, toda mo ja platni
ca s rca zavzema ve l iko povr
šino o nJem. 

Občudujem ga. 
N a njegovi zadnj i pot i so 

se pos lov i l i od njega tud i to
variši, s ka te r im i je leta 1941 
odšel v part izane, da b i iz
b o r i l svobodo, lepšo bodoč
nost, katero danes uživamo. 

Van ja K . 

P r v i večer je b i l na spo
redu rec i ta l poezije Otona 
Zupančiča. Reci tator j i so zna
l i pr i tegni t i občinstvo i n vse 
se je prav lepo izteklo. 

27. marca je b i l v dvorani 
nad kavarno predstavitev ek
sperimentalne glasbe. Za l 
smo mora l i ugotovit i , da 
med g imnazi jc i n i zanima
nja za tovrstno glasbo. Ude
ležba občinstva je b i l a pre
skromna. 

Druga popestritev progra
m a je b i l vsekakor pesnik i n 
igralec Tone Kuntne r . Z a za
četek so zopet poskrbe l i na
ši rec i tator j i , k i so povedali 
nekaj njegovih pesmi ob 
spreml jav i k lav i r ja . M i s l i m , 
da smo vsi občutili pesniko
vo navezanost na zemljo i n 
ta navezanost se m i je zdela 
še pristnejša ob zvok ih l jud
ske pesmi , k i je donela iz 
k lav i r ja . Pesnik nam Je pre
b ra l nekaj svo j ih pesmi, k i 
bodo natisnjene v njegovi no
v i pesniški zb i rk i . 

Rec i ta l »Tagore« je posta
v i l p iko na i . Tako nekako je 
potekal k u l t u r n i teden. Neko
l iko smo b i l i razočarani nad 
slabo udeležbo gimnazijcev 
na vseh pr i red i tvah, čeprav 
je bi lo obveščanje v redu. 

Pohval i l b i l i terarni kro
žek, k i je b i l glavni in ic iator 
teh pr ireditev; pozabi t i pa ne 
smemo tud i na foto i n l ikov
n i krožek, k i sta v av l i gim
nazije p r ip rav i l a razstavo 
svoj ih del i n tako pr ipomog
la k še večji pestrost i . 

Brane S p r u k 

Industrijsko 
podjetje 
ALPREM Kamnik 
priporoča svoje izdelke 
in storitve: 

— izdelovanja i n monta
ža oken, vrat, vetrolovov, 
pregradnih sten, fasad 
i td . i z a lumin i j a 

— opremo za samopo
strežne i n klasične trgo
vine vseh vrst 

— stavbno 
ključavničarstvo 

Iskrene čestitke za praz
n ik dela 1. maj 

Zares 
čuden 

par 
Novembrska napoved, da 

bo premiera komedije Zares 
čuden par v izvedbi igralcev 
dramske skupine Jože K o d r a 
konec januar ja a l i v začetku 
februarja, se n i v celoti iz
po ln i la . P remie ra je res b i 
la , vendar šele v apr i lu . K o t 
že nekaj let doslej, so se tu
d i letos ponovi le težave z ig
ra l c i , p ros to rom. Vse je šlo 
lepo i n v redu, dok ler so 
ime l i bralne vaje in aranžir-
ke v dvorani nad kavarno, za
čelo pa se je zapletati , k o 
je b i lo treba vaje prestavi t i 
na oder. K j e dobi t i oder? 
Prošnjo za uporabo odra v 
kamniški k inodvorani , so 
j i m zavrn i l i . Res so j i m po
nud i l i , da vadi jo na njem 
dva dneva v tednu, (dopol
dne) vendar j i m ta termin n i 
ustrezal . I ska l i so p r imerno 
dvorano in končno so se j i h 
usmi l i l i v šmarci (če so va
d i l i v takem mrazu, kot je 
b i l na dan premiere v neza-
kur jen i d vo ran i , . . . ) 

Konec koncev pa je glavno, 
da je predstava uspela. Na
stopajoči so nam pr ip rav i l i 
skoraj dve u r i c i pri jetnega 
razvedri la . Zares čuden par 
je ameriška bu l va rka z zanjo 
značilno besedno i n s i tuaci j -
sko komiko . Dva ločenca ži
v i ta v enem stanovanju, p r i 
n j ima se zb i ra kvartaška d ru 
žba, nad n j ima stanujeta 
dve m lad i deklet i --- v tem 
krogu se giblje vse dogaja
nje. Čeprav so bulvarke ; iz
razito komične, pa se vča
s ih za p l ehk im i n cenenim 
smehom skr iva jo tud i glob
lje resnice našega življenja. 
T u d i S imonovo delo Zares 
čuden par n i brez nek ih 
sk r i t i h s imbolov, resnic, za
k r i t i h za pisano masko ko
mičnosti. Ne vem kdo, a ne-
koč je nekdo reke l , da je v 
dob r i komed i j i ve l iko več sol
za kot d ram i , po ln i žalosti 
i n joka , le da j i h v p r v i ne
kate r i n i t i ne opazijo, kaj še
le občutijo. 

V a p r i l u se je d ramska sku
p ina predstav i la z Zares čud
n i m pa rom v Zavodu za us
posabljanje inval idne mlad ine 
i n v kamniški k inodvoran i , 
v načrtu pa i m a še nekaj go
stovanj, k i pa j i h bo najbrž 
organiz i ra la šele v jeseni. 

S O N J A HRIBOVŠEK 



Od nas samih zavisi č i s toča in izgled kraja 

VARNO 
V UREJENEM 

OKOLJU 
Tako kot vsako leto Do tuda letos komis i j a za varstvo 

oko l ja i n spomenikov N O B p r i Turistični zvezi Slovenije or
ganiz i ra la tekmovanje »Izbiramo najbolj pr izadevni turistični 
kra j v Sloveni j i v letu 1978«. Letošnje tekmovanje je dopol
njeno s komponento varnost i v cestnem prometu i n tekmo
vanje bo pod geslom »VARNO V U R E J E N E M OKOLJU«. 

Posebna komis i j a bo v času od 1. jun i j a do 30. septem
bra obiskala posamezne kraje v Sloveni j i i n oceni la nj ihovo 
vsestransko urejenost ter najbolj pr i zadevnim kra jem pode
l i l a posebna pr iznanja . 

P r i ocenjevanju bo komis i j a upoštevala predvsem: 
1. Splošno urejenost pokraj ine (izgled neposredne okol i 

ce kra ja , izgled i n stanje cest do kra ja i n iz njega, izgled 
i n stanje voda i n obrežij, stanje gozdnih površin, urejenost 
odlagališč smeti ) 

2. Splošno urejenost kra ja ( izgled kra ja kot celote, j avn ih 
i n stanovanjskih stavb, čistoča zunanj ih j avn ih prostorov, 
urejenost javn ih parkov , zelenic i n nasadov, urejenost vrtov, 
ocvetličenje balkonov in oken, vzdrževanost šolskih zgradb 
i n okol ice) 

3. Prometno urejenost k ra ja (stanje prometne i n turistič
ne opreme ob cestah, urejenost cest i n ul ic v križiščih, pre
hodov za pešce, pločnikov, p a r k i r n i h prostorov, avtobusnih 
postajališč, čistost cestišč idr. ) 

4 Urejenost k u l t u r n i h vrednost (urejenost ku l turnozgo
dov insk ih spomenikov i n nj ih okol ice, sakra ln ih spomenikov, 
pokopališč idr.) 

5. Urejenost spomenikov N O B (dostopi do spomenikov, 
urejenost okol ice ter stanje i n izgled spomenikov) 

6. Urejenost javn ih lokalov i n n j ih okol ice (urejenost go
st insk ih lokalov i n vrtov, čistoča i n opremljenost ter izgled 
gost inskih in trgovskih lokalov, urejenost izložb idr.) 

7. Urejenost in f rastrukture v kra ju (stanje i n urejenost 
kopališč, športnih objektov i n sprehajališč) 

V pred lanskem letu je K a m n i k prejel priznanje i n nagra
do kot tretje najprimerneje urejeno mesto v Sloveni j i . 

Zakaj se tud i letos ne b i po t rud i l i in ured i l i našega kra ja , 
ne samo zaradi pr iznanja , temveč predvsem zaradi lepega i n 
čistega okol ja . 

TURISTIČNO DRUŠTVO V A B I zato k sodelovanju vse 
občane, delovne in druge organizacije ter društva v želji, 
da se čim skrbneje p r ip rav imo na omenjeno ocenjevanje i n 
s tor imo vse v ako i j i : OČISTIMO S L O V E N I J O I N V Z G O J I M O 
S A M E G A S E B E . 

V mesecu maju bomo skupno s so rodn imi organizaci jami 
organiz i ra l i akci jo »Mesec varstva okol ja i n čistoče«. V ta 
namen bodo občani preje l i p r ime rna navodi la , organiz i ra l i 
pa bomo tud i nekaj predavanj o varstvu i n čistoči naše 
sredine. 

V o k v i r u Turističnega društva je imenovana posebna ko
mis i j a , k i bo oceni la ureditev vrtov i n okol ice ter najpriza-
devnejšim občanom in organizaci jam podel i la p r imerna pr i 
znanja. 

Zarad i uspešnejšega i n izčrpnega dela vabimo občane, da 
svoje sodelovanje pr i jav i jo p ismeno do 15. maja 1978 na na
slov: Turistično društvo K a m n i k . 

Pričakujemo, da bomo v akc i j i za čistočo okol ja , v kate
r e m živimo i n za lep izgled našega kra ja i n okol ice sodelova
l i vs i občani i n delovni l judje. 

TURISTIČNO DRUŠTVO 

DRAŽJE KINO VSTOPNICE 
Izvršni svet kamniške občinske skupščine je sogla

šal s predlogom Kinopodje t ja K r a n j , k i zahteva povi
šanje cen k ino vstopnicam. Nove cene vstopnic so od
slej za sedeže v parter ju 12 dinarjev (prej 10 din) 
in za balkonske sedeže 14 dinarjev (prej 12 d in ) . Cene 
vstopnic za premierske predstave v obeh kinematogra
f ih , v k inu »Dom« v K a m n i k u i n k i n u »Duplica« na 
Dupl io i , pa bodo še za 2 d inar ja dražje kot ob običaj, 
n ih predstavah. 

Cene vstopnic se navadno povišajo enkrat letno. No
ve vstopnine so usklajene s cenami v drug ih kra j ih 
Slovenije, k i so tudi med 9 in 16 d inar j i . N a spremem
bo cen so vp l i va l i predvsem višji stroški najemnin za 
fi lme. Pričakujemo, da bo tudi i zh i ra f i lmov boljša 
kot do sedaj, saj so večinoma prevladoval i f i lm i , po ln i 
nasi l ja i n groze. Za l pa tak i f i lm i najbolj polni jo k i -
nodivorane. -t 

DEŽURNE TRGOVINE 
za prvomajske praznike 

Sobota, 29. 4. 1978 od 7.—13. ure vse trgovine 
Sobota, 29. 4. 1978 od 13.-19. ure 
M A R K E T B A K O V N I K , Bakovn ik 
P O S L O V A L N I C A C E N T E R , T i tov t rg 
P O S L O V A L N I C A H R A N I L A , Kidričeva cesta 
Nedel ja, 30. 4. 1978 od 8.—11. ure 
M A R K E T B A K O V N I K , Bakovn ik 
Torek, 2. 5. 1978 od 8.—II. ure 
E M O N A M A R K E T , T r g talcev 
SAMOPOSTREŽBA Z A P R I O E 
SAMOPOSTREŽBA D U P L I C A 
SAMOPOSTREŽBA K O M E N D A 

Samoupravna stanovanjska 
skupnost občine Kamnik 

Samoupravna stanovanjska skupnost občine K a m n i k 

r a z p i s u j e 
na podlagi sk lepa 90. in 108. seje Izvršnega sveta 
Skupščine občine K a m n i k z dne 13. 9. 1977 i n 6. 4. 
1978 ter zakona o pogoj ih za prodajo stanovanjskih 
hiš i n stanovanj v družbeni lastn in i (Ur . l ist S R S 
št. 13/74) i n P rav i l n i ka o nakupu i n oddajanju n a 
j emn ih stanovanj i n razdeljevanju stanovanjskih po
soj i l ter pogoj ih za Javno dražbo i n pismene po
nudbe za nakup stanovanjskih hiš i n stanovanj 
družbene lastnine v uprav i Skupščine občine K a m 
nik naslednjo 

JAVNO DRAŽBO 
za prodajo zasedenega dvosobnega stanovanja — 
montažne hiše na Vrhpo l ju št. 5/25a s funkcional
n i m zemljiščem, k i s l o j i na pare. št. 115/8 k. o. 
Nevlje v skupn i i zmer i 350 kv . metrov, pod nasled
n j im i pogoj i : 

— i zk l i cna cena je 403.072,95 d i n 
— kupec m o r a obvezno položiti kavci jo v višini 10 
odst. od izk l icne cene 
— prednostno pravico nakupa tega stanovanja ima 
dosedanji imetn ik stanovanjske pravice 
— v p r imeru prodaje stanovanja se izvrši poračun 
vloženih sredstev dosedanjega imetn ika stanovanj
ske pravice na podlagi cenilnega mnenja. 
Interesenta morajo vložiti pismene ponudbe najkas
neje do 8. maja 1978 v zapr t ih kuvertah z oznako 
»Za javno dražbo dvosobnega stanovanja«, na na
slov: Samoupravna stanovanjska skupnost občine 
K a m n i k , K a m n i k , Cankarjeva št. 11. 
Interesenti morajo kavci jo položiti na žiro račun 
št. 50140—601—32398 Stanovanjsko in komuna lno go
spodarstvo S K G K a m n i k . 
Odpiranje ponudb bo v ponedeljek, dne 15. maja 
1978, ob 8. u r i v pros to r ih Samoupravne stanovanj
ske skupnost i občine K a m n i k v K a m n i k u , Cankar
jeva št. 11. 

Ponudbe bo odp i ra la tričlanska komis i ja , k i jo ime
nuje Izvršilna odbor Samoupravne stanovanjske 
skupnost i . 
V s i interesenti se lahko udeležijo odpiranja ponudb. 

ETA KAMNIK 

p o t r e b u j e 
za opravljanje delovne naloge 
predelava povr tn in 

večje število delavcev 
Osebni dohodki od 4.000 d in do 5.600 d in 
N u d i m o tudi možnost solidnega zaslužka upokojen
cem in gospodinjam p r i čiščenju povr tn in . 
Vab imo vse zainteresirane delavce, da se osebno 
zglasnjo v kadrovsk i službi podjetja, kjer lahko do
bi jo podrobnejše informaci je . 

KRVODAJALSKA AKCIJA 
Letošnja krvodaja lska akci ja je vezana na pomemb

no obletnico na področju krvodajalstva na Slovenskem, 
25-letnico krvodajalstva v organizaci j i Rdečega križa 
Slovenije, 8. maja, ko je mednarodni dan Rdečega k r i 
ža, pa poteka tud i 150 let, odkar se je rod i l Henry 
Dunat, utemelj itel j R K . Zel ja nas vseh je, da v tem 
letu ka r najbolje organiz iramo to humano akci jo . 

K R I D A J E M O D A N E S - M O R D A J O B O M O 2 E 
J U T R I P O T R E B O V A L I T U D I S A M I ! 

K a k o porab imo darovano k r i ? 
V bolnišnicah S R S potrebujemo letno preko 200.000 

l i t rov k r v i . V Sloveni j i mora p r i t i letno na odvzem 
k r v i vsak četrti občan. 

U P O R A B A K R V I 
P r i večjih krvav i tvah, operaci jah i n iz jemnih trans

fuzijah potrebujemo k r i 3 do 50 krvodajalcev. Konser-
v i rana k r i je uporabna samo 21 dn i . 

Človek ima kak ih 5 l i trov k r v i (1/13 telesne teže). 
Do po l l i t ra k r v i lahko dä vsak zdrav moški vsake t r i 
mesece, ženska pa vsake štiri mesece. 

K r i lahko dä vsak zdrav človek od 18. leta naprej . 
Pred odvzemom pa vsakega krvodaja lca pregleda 
zdravnik. 

K A J M O R A T E V E D E T I ? 
Pred dajanjem k r v i n i ka r ne jejte mastne hrane. 

Zajtrkujte le čaj, k r u h i n marmelado, ne pa mleka , 
surovega mas la i n ne pijte a lkoho ln ih pijač. 

Po oddaj i k r v i boste pre je l i krvodaja lsko izkaznico 
z navedbo vaše krvne skupine. Ce pa izkaznico že ima
te, j o prinesite s seboj, da vam vpišejo odvzem k r v i . 

K J E S E L A H K O P R I J A V I T E ? 
V delovni organizaci j i , v kra jevni skupnost i K O 

R K S , na občinski organizaci j i R K K a m n i k . Z. M . 

GOZDNO 
GOSPODARSTVO 
LJUBLJANA, 
obrat K a m n i k 
čestita vsem de lovnim 
l judem ob prazn iku dela 
1. ma ju 

LJUBLJANSKA 
BANKA — 
gospodarska banka 
L jub l jana , 
poslovna enota K a m n i k 
čestita vsem vlagateljem 
hran i ln ih vlog, potrošni
k o m i n vsem občanom 
ob p razn iku dela 1. maju 

Obrtno podjetje 
USLUGA Kamnik 
čestita vsem cenjenim 
s t rankam i n vsem delov
n i m l judem prazn ik dela 
1. maj 

LONČARSKO 
PODJETJE 
KOMENDA 
čestita praznik dela 
1. maj 
Ob p ra zn iku dela i . ma
j u čestitamo vsem po
s lovn im partner jem i n 
de lovnim l judem 

MENINA, 
tovarna pogrebne opreme 
K a m n i k — šmarca 

KOMUNALNO 
PODJETJE 
KAMNIK 
čestita vsem de lovnim 
l judem ob 1. maju 
V s e m gostom in občanom 
čestita za praznik dela 
1. maj 

Gostinsko 
podjetje 
PLANINKl 
KAMNIK 

Podjetje 
MESO KAMNIK 
čestita za 1. maj vsem 
svo j im cenjenim od j ema ! 
cem in vsem de lovnim 
l judem 

ŽIVILSKA 
INDUSTRIJA ETA 
KAMNIK 
čestita vsem pos lovn im 
partner jem in občanom 
praznik dela 1. maj 

ŽITO LJUBLJANA, 
obrat Vesna v K a m n i k u 
čestita vsem de lovn im 
l judem za 1. maj 

Tekstilna tovarna 
SVILANIT 
Kamnik 
želi vsem svo j im kupcem 
pri jetno praznovanje de
lavskega p razn ika 1. ma
ja i n priporoča svoje iz
delke: 
0 f ro t i r brisače 
• f ro t i r plašče za dom 
in plažo 
• modne kravate 

Industrija 
pohištva 
STOL Kamnik 
čestita prazn ik dela 
1. maj vsem svo j im 
pos lovn im pr i jate l jem 
i n vsem de lovn im l judem 

ZARJA, obrtno 
in montažno 
podjetje Kamnik 
čestita ob p ra zn iku dela 
1. maju i n priporoča sto
ritve v svo j ih obra t ih 
Priporočamo: 
— elektro insta lac i jska 
dela 
— kov insko 
insta lac i jska 
— vodovodno 
insta lac i jska 
— kov insko 
kons t rukc i j ska 
— k leparska , p leskarska , 
s l i ka r ska i n s tek larska 
dela 

Kemijska 
industrija 
»KAMNIK« 
Kamnik 
čestita za prazn ik dela 
1. maj i n priporoča svoje 
izdelke: 

R A Z S T R E L I V A : 
praškasta, vodoplastična, 
metanska, seizmična 

S M O D N I K I : 
rudarsk i i n lovsk i 

VŽIGALNA V R V I C A : 
počasi goreča 

METALURŠKO 
L I V A R S K A S R E D S T V A : 
eksotermne mase i n po
sip i , termoizolaci jske ma
se i n pos ip i , ločilci, lovna 
praški 

A L U M I N I U M P A S T E 
A L U M I N I U M P R A H 
P IROTEHNIČNI 
P R O I Z V O D I 
za rudarstvo , ognjemete 
PLASTIČNE F O L I J E I N 
I Z D E L K E : po l ie t i lenski 
rokav i i n fo l i ja i n vreč
ke, t iskane i n netiskane 
ter ny lon fo l i ja 

Splošno gradbeno 
podjetje 
»GRADITELJ« 
K A M N I K , Ma is t rova 7 
čestita za prazn ik dela 
1. maj i n se priporoča 
za naročila vseh 
gradbenih del 

TITAN, 
tovarna kovinskih 
izdelkov 
in livarna 
Kamnik n. sol. o. 
proizvaja: 
— fitinge črne 
in pocinkane 
— navadne i n varnostne 
ključavnice s cilindrični
m i vložki za stavbno in 
pohištveno mizarstvo 
— u l i tke i n temperne i i 
t ine za avtomobi lsko, 
e lektro i n strojno 
industr i jo 
— motorne mesoreznice 
— druge proizvode 
za široko potrošnjo 
Ob p razn iku dela čestita 
vsem pos lovn im partner
jem in vsem de lovnim 
l judem 

Kemična 
industrija 
»DONIT« 
Medvode, 
z n . so l . o. 
T O Z D K a m n i k 
P R O I Z V O D N I 
P R O G R A M 
T O Z D »SVIT« 
— elektroinstalaci jska 
mater ia l i , dekorat ivna 
ke ramika 
T O Z D »TRIVAL« 
— elektroizo laoi jski 
mater ia l i , razni poliester 
pro f i l i , gumbi 
TOZD K E M O S T I K 
— čistila za gospodinjstva 
in avtomobile, brusne in 
poi i rne paste, lepila za 
gradbeništvo, industr i jo , 
obrt i n široko potrošnjo 

DONILIT — 
tekoča p las t ika za zašči
to garaž, balkonov, silo
sov, skladišč in proizvod
n i h prostorov 
Ob p razn iku dela čestita 
vsem svo j im pos lovn im 
pri jate l jem i n vsem de
lovn im l judem. 

KOČNA, 
trgovsko podjetje 
na veliko in malo 
čestita ob p ra zn iku dela 
1. ma ju vsem de lovnim 
l judem 

RUDNIK 
KAOLIN A 
ČRNA KAMNIK 
čestita ob delavskem 
p ra zn iku 1. ma ju vsem 
pos lovn im pri jate l jem 
in de iovnmi l judem 



^.Kamniku pet organizacij SZDL 

BOUE ORGANIZIRANI 
Večletne razprave v organizaci j i socialistične zveze i n zvezi 
«ornunistov so bile usmerjene v i zb i ro najboljšega načina or
ganiziranja občanov. Ve l i ka mestna organizaci ja S Z D L n i in 

mogla zaživeti ter je b i la njena dejavnost usmerjena pre
f i no na delo izvršnega odbora. Pred t r emi let i so se v orga
nizaciji rezervnih vojaških starešin odločili, da bodo kamni
ško organizaci jo razde l i l i na pet delov. Z ustanovitvi jo manj-

organizaci j so poživili svoje delo i n vanj vključili večje 
"«vi lo svoj ih članov. 

Proučena i n dobro izvede-
nova organiziranost Z R V S 

' K a m n i k u je b i l a tud i v z p o 
w»uda z a podoben način or-
B^niziranja socialistične zve-
te. Jeseni so že bile prve 
konference v pet ih nov ih or. 
g^izacijah S Z D L v mestu, 
^ejšnja mestna organizaci-

je b i l a razdeljena na kra-
fano organizacijo Center-Po-
'iarne, Zaprice, Mekinje , Pe-
rovo-Trško polje in šutno. 

Takoj ob ustanovitv i so se 
Vodstva nov ih kra jevnih or
ganizacij S Z D L zavzela za 
Predvoli lne pr iprave in ob 
J l spešnem zaključku volitev 
lahko že ocenjujejo svoje de-

Vse predsednike krajev
nih organizacij smo povpra
šali o programih dela njiho-
*™ organizacij v prihodnje. 

A L E K S A N D E R E R M A N , 
Predsednik K O S Z D L Center-
p o l jane : »Ker smo šele na 
začetku svoje dejavnosti v 
l o v e m sestavo, se je naš iz
vršni odbor v glavnem se
stajal v okv i ru predvo l i ln ih 
Priprav. Sedaj bo potrebno 
z de lom resno pričeti i n 
Predvsem v sodelovanju s 
wetom krajevne skupnost i , 
v p rv i v rs t i pa moramo us
tanoviti potrošniški svet.« 

G A B R I J E L P O D G O R N I K , 
Predsednik K O S Z D L Zapr i -
°e: »Kot novoustanovljena 
krajevna organizacija bomo 
moral i najprej poskrbet i za 
Pr imeren prostor, k jer se 

bomo lahko sestajali. Sem 
mišljenja, da bo sedaj, ko 
smo razdeljeni po področ
j ih s skupn imi interesi, delo 

mnogo bolj koord in i rano ste
k lo . Poleg potrošniškega sve
ta bo potrebno počasi ustano
v i t i še ulične odbore, da bo 
čim boljša povezava vseh 
krajanov z bazo.« 

F R A N C KRAŠEVEC, pred
sednik K O S Z D L Mek in ja : 
»Razdelitev ene, mnogo pre
obširne krajevne organizaci
je S Z D L , se je pokazala ze
lo smotrna. L judje z večjim 
zaupanjem prihajajo na ses
tanke, naša naloga, da bomo 

Aleksander E r m a n 

Franc Kraševec 

Gabr i j e l Podgornik 

čim več v neposrednem sti
k u s kra jan i , pa bo tud i laž
je real iz irana, šele s tak im 
načinom dela zavzema S Z D L 
tisto mesto, k i j i pripada.« 

M I R K O ŠUBEU, predsed-
ndk K O S Z D L Perovo-Trško 
polje: »Ta razdelitev je b i la 
pogojena z našo težnjo, da b i 
krajevne organizacije čim 
bolj približali krajanom. N o 
va organizacija pa se bo mo
rala še nadalje obl ikovat i v 
smer i utečene i n koordinira
ne organizacije. V začetku so 
še seveda določene pomanj
kl j ivost i , med te prav goto
vo sodi tudi ta, da smo za
rad i temeljitejših pr iprav na 
volitve nekol iko zanemari l i 
druge, ravno tako pomem
bne naloge.« 

A N T O N I S T E N I C m l . , pred
sednik K O S Z D L šutna: »Gle
de na to, da bo v prv i vrst i 
potrebna revital izaci ja in ure
ditev tega dela mesta, nas ča
kajo precej zahtevne naloge. 
Poleg tega pa sta v naši kra
jevni organizaci j i dve povsem 
različni območji (staro mest
no jedro i n dve novi mestni 
jedr i ) . Zato bo tudi iz tega j 
v id ika dokaj zahtevno delo 
p r i vsklajevanju mnenj i n ho
tenj. Vendar pa bo v razde
l jenih krajevnih organizacijah 
mnogo lažje delo vsMajevati , 
kot prej v eni sami preob
širni organizaciji.« 

M l a d i se uri jo v prometni vzgoji 

Uspešen tečaj v osnovni šol i Komenda-Moste 

PIONIRJI KOLESARJI 

M i r k o Sabelj Anton Istenič 

Osnovna šola Komenda — 
Moste je ob izdatni pomoči 
Avfco-moto društva Kaannik 
organiz irala tečaj i n izpite za 
učence — kolesarje. To dolž
nost nalaga vsem osnovnim 
šolam zakon o varnosti cest
nem prometu iz leta 1975, k i 
v 30. členu določa, da otroc i 
starejši od sedmih let lahko 
samostojno vozijo kolo v pro
metu na cesti le, če se v šo
lah usposobijo za vožnjo s ko
lesi . 

Izpit za pridobitev kolesar
ske izkaznice obsega teoretič
n i de l i n praktično vožnjo. U-
deležba otrok kolesarjev v pro
metnih nesrečah kaže na nuj
nost, da je čim več otrok us
posobl jenih za vožnjo s ko
lesom in da starši vse preveč 
pozabljajo na previdnost in 
svojo dolžnost ter svoje mal
čke puščajo s kolesi na cesto 
brez spremstva, ustrezne us-
posobljenosta in poznavanja 
cestno prometn ih predpisov. 

V osnovna šola K o m e n d a — 
Moste je opravl jalo izpit za 
kolesarje preko 130 učencev 
te šole. Največ težav so ime l i 
učenci p r i reševanju nalog o 
križiščih na testnih polah, ne
kater i pa tud i p r i p rometn ih 
znakih. P r i praktični vo2nji 
so naredi l i največ napak ob 
zavijanju v levo ter neupošte
vanju znaka »STOP«. Zato bo
do mora l i nekater i izpit po
navl jat i v mesecu maju. 

Ko l esarska izkaznica sama 
ne bo dala poroštva za varno 
vožnjo s ko lesom, če p i on i r j i 
ko lesar j i na cesti ne bodo u-
poštevali tistega, ka r so se na
učili na tečaju. 

Za varno vožnjo je potrebna 
nenehna prometna vzgoja v 
šolah, pa tud i starši lahko ve
l i ko pr ipomore jo za večjo var
nost svoj ih otrok na cesti . 

Potrebna bodo nenehna o-
pozarjanja in p r imern i vzgle
d i 

maj) 

USPEŠNO 
SOFINANCIRANJE 

PLANOV KS 
' o samoupravnem sporazumu o 

»"financiranju planov krajevnih 
skupnosti so delovne organizacije 
I J f * " . W 7 prispevale skupno 
|4*t.<n» din, od katerih Je bilo 
*/3 razdeljenih KS, 1/3 pa je bi-
" "Porabljenih za solidarnostno 
l'«moc K S pri gradnji vodovodov 
• električnih naprav. 

V kamniški občini je bilo ob 
Koncu leta 1B76 skupno zaposle-
™2 9362 delavcev in to 7.652 z 
območja naše občine in 1.823 de
lavcev, ki imajo s t a i n o bivališče 
"™god. Izven območja naše obči-
™? je bilo stalno zaposlenih ok
rog 1.700 naših občanov. 

v 1,*J ey^° zaposlenih občanov v 
weteklem letu je tudi osnova za 
»"spevek delovnih organizacij za 

J. K A M N I K 

*• UODIC 
}• ČRNA 
*• K A M N I Š K A B I S T R I C A 
;• Kui2 

M O S T E 
«• M O T N I K 

-J. N E V L J E 
H O U U O K J E 
" " S A J N O V I C A 
S E L A 

» • S K E D N J A V A S 
» M A R C A 

}?• ŠMARTNO 
}«• SCJTALIC 

riJNJlCE 
T U H I N J 

g1 V O L Č J I P O T O K 
f}- K O M E N D A 
S- V R A N J A P E C 

PO K A M N I K 
Rt, ° D r ambne priprave v 
0 , 0 , Pa j bančni stroški 1 

sofinanciranje planov krajevnih 
skupnosti. 

Delovne organizacije v kamni
ški občini so v preteklem letu 
po samoupravnem sporazumu pri
spevale po 300 din na zaposlene
ga delavca, delovne organizacije 
na območju drugih občin pa so 
za naše pri njih zaposlene de
lavce prispevalo v skladu z nji
hovim samoupravnim sporazu
mom. 

Zbrana sredstva so bila razde
ljena KS po ključu, ki velja za 
delitev krajevnega samoprispevka. 
Solidarnostna pomoč pa Je bila 
dodeljena posomeznim KS glede 
na obseg gradnje, prispevka ob
čanov in KS. 

Razdelitev zbranih sredstev Je 
bila naslednja: 

K S 
708.314 

p8a skupaj razdeljeno 

° a tekočem računu 31. 12. 1977 

Saldo na tekočem računu je 
- "ternerno visok zaradi tega, ker 
JS nekatere delovne organizacije 
Ravnale svoje obveznosti prav 
n-^dnjih dneh meseca decembra 
P r|tekleg a leta. 
do« i arnostna sredstva so bila 
na e'Jena krajevnim skupnostim 
*0v "k" !? 1 1 6 " ! sestanku predstavni-

delovnih organizacij ta lira-

BIS.al« 115.000 733.916 
155.612 155.612 

42.43» 50.000 92.439 
Stf.354 35.000 »3.354 

123.783 — 123.783 
28.292 — 28.292 
83.11(1 — 83.110 
28.292 — 23.292 
86.648 155.000 221.648 
45.975 mm 45.975 
12.378 mm 12.378 
31.829 130.000 161.829 
37.134 60.000 97.134 
76.038 50.000 126.038 
49.513 30.000 79.513 
22.987 40.000 62.987 
38.903 25.000 63.903 
65.427 130.000 195.427 
21.219 — 21.219 

122.014 — 122.014 
19.451 — 19.451 

90.000 90.000 
30.000 90.000 

94.000 2.708.314 din 
9.531 din 

2.717.815 din 

306.174 din 

jevniu „..npnosti, na predlog po
sebne komisije, izključno za 
gradnjo vodovodov in elektro na
prav, ki imajo prednost po sa
moupravnem sporazumu. Pri do
deljevanju teh sredstev se je upo
števalo obseg investicijskega na
črta, udeležbo krajevne skupno
sti in občanov ta nujnost grad
nje objektov. M. L, 

Prispevajmo 

k večji varnosti 

VOZNIKI, PEŠCI 
N a naših cestah je vedno 

več prometa, k i dan za dnem 
povzroča nove prometne te
žave. 

Udeleženci v cestnem pro
metu so vedno manj varni . 

V o z n i k i so ve l ikokrat ne
d isc ip l in i ran i i n z nedovolje
n i m načinom vožnje ogroža
jo pešce, z last i otroke i n 
starejše l jud i . 

Pešci neprevidno prečkajo 
ceste i n hodi jo po n j ih . 

V o z n i k i povzročajo odvečen 
h rup i n vznemirjajo okol ico , 
p r i čemer prednjačijo pred
vsem vozn ik i motorn ih ko
les i n mopedov. 

Voz i l a so park i rana tud i 
na prostor ih , k i so sicer na
menjena pešcem. 

Precej je voznikov, k i vo
zijo pod vp l i vom alkohola , 
pa tud i tak ih , k i j i m omeji
tev h i t ros t i nič ne pomeni . 

še i n še b i lahko naštevali. 
D a b i vsaj neko l iko omi 

l i l i probleme na področju 
prometne varnost i poziva ko
mis i ja za preventivo i n vzgo
jo v cestnem prometu p r i 
SO K a m n i k vse udeležence v 
cestnem prometu, da po svo
j i h močeh prispevajo k iz
boljšanju prometne varnost i 
i n varnemu počutji: občanov. 

Dve desetletji društva računovodskih in finančnih delavcev 

POMEMBNA DEJAVNOST 
Letos mineva 20 let od ustanovitve ene izmed izredno po
membn ih s t rokovn ih organizaci j društva knj igovodi j , k i 
deluje na območju domžalske i n kamniške občine. Ustanovi
tev društva, k i se je kasneje preimenovalo v društvo raču
novodskih i n finančnih delavcev, je b i la pogojena z vedno 
večjimi potrebami našega mladega gospodarstva, k i je terja
lo točne podatke o svojem poslovanju. 

Ustanovitev društva je bi
la prav v času, ko so b i l i 
naši finančni predpis i še ze
lo sk romn i , delavci , k i so 
delal i v teh službah p a vse 
premalo strokovno podkova
n i . Torej je b i lo za dejavnost 
mladega društva ve l iko po
membnih nalog. 

Dornžalsko-kamniško dru
štvo računovodskih i n f i 
nančnih delavcev, k i je član 
združenja v Sloveni j i , ima 
oko l i 600 članov. Ob usta
novi tv i je b i lo med p r v i m i 
v Sloveni j i , ka r je nedvom
no zasluga tovarišev, k i so 
takrat, nekater i pa še danes, 
vod i l i računovodske službe 
na našem območju. M e d nji
m i so b i l i H e l m u t Mrežar, 
Janez Golob, Stane Lužar 
i n številni drug i . 

Osnovna dejavnost društva 
je b i l a usmerjena v in formi 
ranje s t rokovn ih kadrov o 

KAMNIŠKA KRONIKA 
POROKE 

Janez BERLEC, šofer, iz Rožič-
nega, star 23 let in Terezija VI-
DOVIC, delavka iz Vtrhpolija, sta
ra ai let; Branko SEDUSAK, 
obratni elektrikar iz Tumjiške 
mlake, star 24 let In Cvetka SOD
NIK, krojiltoa usnja iz Vrhpolja, 
stara 23 let; Mihael SKRJANC, 
pečar iz Volčjega potoka, star 29 
let ta Stanislava STUIPNIK, ke
mijski tetaik iz Vel. Račne, stara 
25 let; Stanislav ŠUŠTAR, avto-
mehanik iz Kamnika, star 23 let 
ta Jožica REBERSAK, natakarica 
iz Tirosaka, stara 10 let. 

SMRTI 
Janez BERNOT, osebni upoko

jenec iz Zg. Stranj, star 80 let; 
Ivanka BERLIC, osebna upoko
jenka lz Domžal, stara 53 let; 
Ana DOLINSEK, gospodinja iz 
Mekinj, stara 80 tet; Neža HUDO-
MELJ, upokojenka iz Motaika, 
stana 79 let; Stanisflaiv HOLCAR, 
osebni upokojenec Iz Kamnika, 
star 75 let; Anton JERAS, km. 
upokojenec iz Vira pni Nevljah, 
star 81 tet; Julijona LESKOVEC, 
gospodinija iz Volčjega potoka, 
stara 77 let; Anton PAVLIC, prev-
iitkar iz Sidola, star 76 let; Jožef 
TREBUSAK, kw. upokojenec iz 
Podgorju, star 68 tet. 

nov ih predp is ih i n nj ihovem 
izvrševanju. H k r a t i je dru
štvo organiz iralo razne obl ike 
strokovnega izobraževanja i n 
izpopolnjevanja svoj ih čla
nov. Zelo pomemben je pr i 
spevek društva k opredelit
v i etike v finančnem poslo
vanju, k i se je i zkr is ta l i z i ra
l a v kodeksu pokl icne etike 
i n kodeksu računovodskih na
čel. Člani društva so sodelo
va l i tud i p r i pr i lagajanju f i
nančnega poslovanja načelom 
zakona o združenem delu. T u 
je tud i pomembna usmeritev 
društva, k i s i prizadeva, da 
b i b i l i finančni podatk i v po
sameznih organizaci jah zdru
ženega dela čimbolj razuml j i 
v i vsakemu delavcu, vsakemu 
samoupravi j a lcu. 

O dejavnosti društva smo 
v javnost i bo l j ma lo s l i 
šali, vendar temu n i vzrok 
nedelavnost, temveč pret ira
na skromnost n j ihov ih čla
nov. V s a dejavnost društva 
i n n j ihov i uspehi so p lod ne
sebičnega i n prostovoljnega 
dela članov, z last i vodstva. 
Naj omenimo, da v 20 le t ih 
n i b i l o n i t i ene nesklepčne 
seje odbora. V svojem pro
g ramu so s i začrtali še ak
tivnejše povezovanje v okvi
r u S Z D L . H k r a t i pa bodo o 
svojem delu bol j i n f o rmi ra l i 
javnost i n tako s top i l i i z ne
potrebne anonimnost i . Člani 
društva s i želijo, da b i po 
dveh desetletjih delovanja 
p r idob i l i svoje društvene pro
store, k a r b i j i m omogočilo 
še uspešnejše delo. 

O b jub i l e ju so najbol j p r i 

zadevni člani društva preje l i 
zlate, srebrne i n bronaste 
plakete. Zlato plaketo so do
b i l i poko jn i Janez Go lob , 
He lmut Mrežar i n dr. Franc 
Jerovec. N a jubi le jnem obč
nem zboru pa j i h bodo pre
j e l i še: (zlato plaketo) Jele
na Bovha , M i h a Je rman, An
gelca Kržan, V i l j e m L i m o n i , 
F rancka Mar insek , S lava Re-
pše, A leksander R ih tar , Stan
ka Ristič, F r anc Roglič i n 
Franc Vogr inec; (srebrno 
plaketo) V i d a Adromako , M i 
ha Brinšek, Drag ica Kolovič, 
Fan i K r a m e r , Stane Lužar, 
Boža Možina, Ivan Potočnik, 
Stane Simšič h i An ica Vehar ; 
(bronasto plaketo) Tone B r 
leč, Ivo Caric, V i d a Gosar , 
Ivanka Grčar, Drago Jeglič, 
Draga Petrič k i Tončka Ste-
novec. M e d nagrajenci so tu
d i dosedanji predsednik i dru
štva d r . F ranc Jerovec, Stane 
Simšič, He lmut Mrežar i n 
V i l i L i m o n i . 

—ar 

Kamniška med 
pol stoletja 
iz Zakotja 

Micka je iskala zaposli
tev. Zvedela je, da mora 
imeti nekakšno knjižico. 
Napotila se je v mesto na 
okrajno glavarstvo, kjer 
so ji dali knjižico in dopis 
za njenega vaškega župa
na s prošnjo, naj župan v 
knjižico vpiše, da ji le-ta 
služi za legitimacijo. 

Župan je pismeno odgo
voril glavarstvu, da Mic
ka ni nikdar služila kot le
gitimacija, ampak kot 
kravja dekla. 

U M S K A K N J I 2 N i f c A 
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Z upornostjo in prizadevnostjo do novih rezultatov 

Doslej najuspešnejše leto 
Prizadevna člani konjeniškega 

kluba Komenda so na rednem 
občnem zboru pregledali rezultate 
svojega dela in prizadevanj v lan
skem letu. Konjeniški klub Ko
menda slovi po svojem uspešnem 
delu in rezultatih daleč izven ob
činskih meja, kar so potrdili na 
obenem zboru tudi gostje iz Ko
njeniške zveze Slovenije, Konje
niškega kluba z Bleda, priznanje 
za delo pa so izrekli klubu tudi 
predstavniki družbenopolitičnega 
življenja občine Kamnik. 

Prisotni na občnem zboru so 
Ugotovili, da je bilo leto 1977 do
slej eno najuspešnejših sezon v 
preko 30-letol zgododrai delovanja 
kluba. V lanskem letu je klubu 
uspelo urediti sodobne hleve, dir
kalno stezo in naravno tribuno, 
za katero Je bilo potrebnih pre
ko 3 tisoč kubičnih metrov gra
moza in drugega materiala, in še 
bd iahko naštevali. Uspeli so tudi 
dobro pripraviti dve konjeniški 
prireditvi in tombolo, na kateri 
so dobili vsi, kot je v šoli do
dal Janko Juhant, dolgoletni pred
sednik kluba, ker Je to prireditev 
zmotil močan naliv. 

Se posebno so ponosni na re
zultate kasačev, ki so se na dir
kah pri nas uspeli 24 krat uvrstiti 
med najboljše (6 prvih mest, 6 
drugih, 9 tretjih in 3 četrta me
sta). NajboljSa voznika v lanski 
sezoni sta bila Zdeno Cibaček s 
Konjem Tadijem in Tine Jagodic 
s kobilo Ptao. 

Kljub ogromnemu opravljenemu 
delu in doseženim rezutatom Se 
niso povsem zadovoljni. V pro
gram za letošnje leto so zapisali 
poleg organiziranja dveh konjeni
ških prireditev in tombole še na
daljnjo razširitev hlevov, uredi
tev prostora za konje ob prire
ditvah, ureditev jahalne steze in 
drugo. Vedno bolj se kaže tudi 
potreba po sistematičnem trenin
gu za dosego še boljših rezulta
tov. Prav tako razmišljajo o vzgo
ji domačega sodniškega kadra. 

Z upornostjo in prizadevnostjo 
bo ta športni kolektiv, ki šteje 
s 27 novimi člani že kar 192 čla
nov, zagotovo dosegel zastavlje
ne cilje, saj uživa vse razumeva
nje kraja in tudi širše družbeno
politične skupnosti. 

Seveda pa bo za uresničitev 

¥ KOMENDI NOVI 
PROSTORI 

Zadnio nedeljo v marcu le ime
lo športno druSbvo Komenda svoj 
letni obfint zbor. Udeležilo se ga 
Je presenetljivo veliko članov in 
JjiuMteliev šr>orta. Povabili so tudi 
častne člane in dnižbenopolitične 
delavce iz krajevne skupnosti Ko
menda in iz Kamnika, med ka
terimi sta bila todi Franc Sve-
telj, predsednik skupščine občine 
Kamnik ta Janko Juhant, ored-
sednik krajevne skupnosti Ko
menda. 

Na obenem zboru so kritično 
ocenili dosedanje delo športnega 
društva ter njihovih klubov 'er 
sekcij in strelske družine Komen
da. Staremu vodstvu ter odboru 
so dali razresenico in izvolili no
vega. Za predsednika športnega 
društva Komenda je bil ponovno 
izvoljen Prane Zadrga!. 

Po končanem občnem zboru je 
bila slovesna otvoritev novih 
prostorov športnega društva ta 
strelske družine Komenda, kjer 
Imajo moderno urejeno strelišče. 
Zelo lepo urejeno imajo gardero
bo, kopalnico in tudi sobo, kjer 
se bodo sestajali. 

Slavnostni govor je imel Ivan 
Porsta, predsednik strelske zveze 
Kamnik, ki Je opisal težave in 
uspehe strelcev iz Komende, kakor 
tudi ostalih v občini Kamnik ter 
Jim zaželel mnogo uspehov. 

S. KRMA VN AR 

ZIMSKA SOLA 
¥ NARAVI 

Osnovna šola Komenda-Moste je 
že tretjič zapored organizirala 
zimsko šolo v naravi za pete raz
rede. V sodelovanju s Samouprav
no interesno telesno-kulturno skup
nostjo in Društvom učiteljev smu

čanja Kamnik, ki sta šoli nudila 
finančno ta strokovno pomoč, je 
54 učencev zadnji teden marca 
preživeto na Pokljuki. Vreme je 
bilo sončno ta toplo, snežne raz
mere odlične. 

Po temeljitih pripravah celotne
ga programa so za realizacijo po-
sfcrboli 4 učitelji smučanja in pe
dagoški vodja totv. Završnikioiva. 
Program je zajemal šolo smuča
nja, tu so bili vključeni elementi 
tekov in skokov, pohodi, predava
nja o nevarnosti v gorah, prvi po
moči, smučarski opremi, zgodovi
ni smučanja, plavanje in tebiu> 
vanj a v vseh disciplinah. Učenci 
so poslušali tudi zanimivo preda
vanje o Pokljuki iz časov NOB 
ta posebno o junaškem bojiu 3. 
Prešernove brigade, o čemer je 
slikovito pripovedoval narodni he
roj tov. Milče. Ogled kasarne na 
Rudnem poffiju ta srečanje z voja
ki je bilo enkratno doživetje. 
Predzadnji dan je minil v zname
nju tekmovanj, podelitvi diplom 
ta laiilitumo-zabavnem večeru, ki 
so ga pripravili učenci sami. 

Rezultati posameznih disciplin 
po vrstah (samo zmagovalci) — 
veleslalom: Oibašek, Zorman, Oce-
pek Plevel; plavanje: Cesar, Rep-
nik, OvijaČ, Ipavec; skoki: Oiba
šek, Zorman, deklice niso nasto
pale; smuk: Petek, Zorman, Oce-
pek, Zarmik; tete: Cibašek, Zor
man, Hladie, Hrovat. 

Pomen takšne oblike šolanja je 
vsekakor velik korak v našem Izo
braževalnem sistemu, saj vemo, 
da samo šolske klopi ne morejo 
vsestransko vzgojiti mladega člo
veka. Oas, v katerem živimo, nam 
narekuje oblikovanje današnjega 
šolarčka v juttrišnjiega delavca, sa-
rnoupravljaica in zavednega držav
ljana. Dobre psihofizične sposob
nosti, ki jih najlažje pridobi mlad 
človek, pa so porok za izgradnjo 
našega socialističnega sistema ta 
družbenih odnosov . 

MARJAN SCHNABL 

programa potrebno precej truda 
ta sloge v akcijah. Glavna teža 
bremena bo vsekakor odpadla na 
novoizvoljen upravni odbor klu
ba, ki ga bodo vodili predsednik 
Alojz Lah, podpredsednika Ivan 
Cibašek ta Milan Lavrenoič ter 
tajnik Peter Peterlin. 

Janka Juhanta, ki je 30 let uspe
šno vodil delo kluba, je član
stvo za njegove zasluge pri raz
voju konjeniškega športa izvolilo 
za dosmrtnega častnega predsed
nika kluba. 

maj 

Pester 
nastop 

V začetku aprila je potekalo na 
osnovni šoli Toma Brejca šolsko 
prvenstvo v moderni gimnastiki. 
Nastopilo je 21 učenk, ki so 
zmagale na razrednih tekmovanjih. 

Ze pred leti sta začeli učitelji
ci telesne vzgoje Jana Pogačar ta 
Dragica Božionik v redne ure te
lesne vzgoje uvajati tudi osnovne 
baleta in modernih plesov. Dekle
ta so potem sama v roku štiri
najstih dni »naštudirale« svoj 
program ter se pomerile v raz
rednih tekmovanjih. Tisti, ki smo 
tisti četrtek opazovali nastop 
učenk v telovadnici Toma Brejca, 
smo si najbrž edini, da je ško
da, da se taka športna prireditev 
odvija le med štirimi stenami 
telovadnice in pred očmi učencev. 
Nastopajoče so plesale na klasič
ne melodije ali pa v ritmu po
pularnih popevk, ki jih dan za 
dnem vrtijo na radiu. Vsekakor 
je bil izbor melodij pester. Po
leg razlik v načinu izvajanja pro
grama so se učenke razlikovale 
tudi v kostumih. Nekatere so na
stopile v klasičnih dresih, ena je 
bila v moški preobleki, uporab
ljale pa so, vsaj nekatere, različ
ne pripomočke — od dežnika do 
pisanega traku. Nekaj učenk Je 
zelo talentirainh za balet ta ško
da le, ker so se tako pozno za
čele ukvarjati s to zvrstjo. Taka 
prireditev je najbrž med sloven
skimi osnovnimi šolami edinstve
na, v kamniški občini pa prav 
gotovo, škoda, da tega ne orga
nizirajo tudi ostale šole, saj bi 
to tekmovanje potem preraslo 
okvire šolske prireditve in bi se 
razmahnilo v občinsko tekmova
nje aH pa se še bolj razširilo. 

Strokovna komisija, ki je sprem
ljala nastop učenk, je takole po
delila prva tri mesta: 

— v mlajši skupini (5. ta 6. 
razred) je zmagala Breda Jereb, 
sledita ji Alenka Jevšnik in Na
taša Vrhovnik; 

— v starejši skuptai (7. ta 8. 
razred) je prvo mesto zasedla 
Mateja Ribteršič, druga je bila 
Tanja Grinfeld, tretje ta četrto 
pa si delita Mojca Božič in Vale
rija Pisec. 

SONJA HRIBOVŠEK 
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V nedeljo, 19. marca , je n a 
kamniškem zračnem strelišču 
potekalo občinsko tekmova
nje s ser i jsko zračno puško 
za »Zlato puščico«. Nastop i lo 
je 39 tekmovalcev, k i so izpol
n i l i n o rmo na družinskih pr
venstvih za »Zlato puščico«. 
K o t gost O S Z K a m n i k Je tek-
movanju pr isostvoval tud i re
publiški s t re lsk i sodnik V rho -
vec. B i l je zadovoljen z ude
ležbo in organizaci jo tekmo
vanja. 

Rezul tat i : 1. R o m a n Radej 
— 548 kr . ; 2. I van Peršin — 
544 kr . ; 3. Ivan R ih ta r — 542 
k r . ; 4. Peter Bertoncel j — 541 
k r . ; 5. Bo j an B u r j a — 540 k r . ; 
6. Janko Podgorn ik — 540 k r . ! 
7. Mar j an Repič — 540 k r . ; 8. 

ZLATA PUŠČICA 
Rranc Zore st. 535 k r . ; 9. M i 
l an D r o l c — 532 k r . ; 10. F r anc 
Zore m l . — 530 k r . 

Preden napišem nekaj po
datkov o republiški »Zlati pu
ščici«, naj še povem, da so v 
soboto, 18. marca , tr i je kam
niški s tre lc i (Bur ja , Repič, 
Radej ) nastop i l i za ek ipo S R S 
na dvoboju avstr i jske Koroš
ke i n S R S v S lovenskih K o 
n j i cah s s tandardn im zračnim 
orožjem. Spet velja povedati , 
da naši s t re lc i redko razoča
rajo, saj so zasedl i p r va t r i 
mesta (1. B u r j a , 2. Rade j , 3. 
Repilč), Kranjčan F r e l i h pa je 
b i l četrti. Tako je ek ipa S R S 
zmagala s puško s 1485 k rog i 
p red avstr i jsko Koroško (1464 
k r . ) . S pištolo pa je za k rog 

raz l ike zmagala avstr i j ska K o 
roška. 

V soboto, 25. marca , je T 
Posto jn i potekalo republiško 
prvenstvo za »Zlato puščico«. 
Tekmovanja se je udeležilo 
sedem kamniških strelcev, k i 
so na občinskem predtekmo-
vanju i zpo ln i l i predpisano nor
m o 540 krogov. M e d p r v i h 
dvajset p a sta se uvrs t i l a le 
Ivan Peršin na 11. mesto i n 
Radej R o m a n n a 16. mesto. 
Glede n a bo, da se je finalne
ga tekmovanja udeležilo 162 
strelcev v predtekmovanj i l i 
po vsej Sloveni j i , je n juna 
uvrstitev zadovol j iva, če ne 
že uspešna. Republiško »Zlato 
puščico« je osvoj i l E r v i n K o r -
bar iz Trbove l j s 570 krog i . 

I rena V i d m a r 

j 
Zakaj tako? 1 

V petek, 31. marca, je bila ob 12. uri 
v sejni dvorani občinske hiše sklicana 
skupščina SITKS (Samoupravne interesne 
telesno-kulturne skupnosti). Za to skupšči
no so bila pravočasno poslana vabila vsem 

9 vodjem delegacij, ravno tako tudi potreben 

S material. Ob napovedanem času so se 
delegati začeli zbirati, in ko je minila 

S »akademska četrt«, je tov. Pinterič, pod-
9 predsednik skupščine, začel z delom. Da 
S pa bi delo skupščine v redu potekalo in 
9 da bi bili njeni sklepi veljavni, mora 
J prisostvovati seji zadostno število delega-

tov. In sklepi te skupščine bi morali biti 
pomembni, saj bi se odločalo o globalni 

jekt, Zarja, Rudnik kaoUna črna, ki ima- 9 
jo vsi skupaj 1 delegatsko mesto; Menina S 
m Gozdno gospodarstvo, ki imata 1 dele-

: gotsko mesto; Kočna, Viator gostinski 
obrati, ki imata 1 delegatsko mesto; Via
tor transport in PTT, ki imata 1 delegat
sko mesto in osnovni šoli Franca Albreh
ta in Toma Brejca, Gimnazija Rudolfa J 
Maistra, vrtec, Zavod za usposabljanje 2 
invalidne mladine itd., ki imajo skupaj 1 9 
delegata. S 

Nikogar niso poslali tudi obrtniki in J 
kmetje, ki imajo vsak svojega delegata. 9 

Zakaj to pišemo? Zato, da potrkamo • 
na našo samoupravljalsko zavest in odgo- § 

razporeditvi sredstev, torej o politiki v vornost, na odgovornost izvoljenih dele-
• športu v Kamniku za celo leto. Zato je 
a najprej podala poročilo verifikacijska ko-
9 misija. In ta je ugotovila, da skupščina 
S ni sklepčna, ker je prisotno premajhno 
9 število delegatov. 

• Od 5 delegatov KS Kamnik ni bilo 
0 prisotnega niti enega. Tudi iz KS Kamni-
9 ška Bistrica ni bilo nobenega delegata, 
S ravno tako tudi ne iz KS Duplica, šmart-
9 no in Tuhinj, skratka, razen delegata iz 
• KS Komenda, ki je bil prisoten, 9 dele-
9 gotov od 10, kolikor fth imajo KS, eno-
S stavno ni bilo (KS pomeni krajevna skup-
9 nost). 

9 Od 17 delegatov, kolikor jih ima zdru-
2 ženo delo, jih je bilo prisotnih 10. Svojih 
9 delegatov niso poslali »STOL«, ki ima 2 
§ delegatski mesti, Graditelj, Alprem, Pro
si 

gatov. Mar ta ni padla na tem izpitu? g 

Dana nam je možnost, da odločamo res 9 
o vseh straneh našega delovanja, pa te % 
pravice nočemo izleoristiti. Mar je to res? O 
Gotovo ni! Toda zaradi neodgovornih po- g 
sameznikov, ki niso dovolj resno razume- 0 

li svoje samoupravljalske pravice in dolž- J 
nosti kot delegati, so ostali delegati, ki se 9 
zavedajo, da samoupravljanje in delegat- 9 
ske dolžnosti niso igra, ampak resno in ^ 
trdo delo, izgubili čas, ki bi ga lahko • 
izkoristili za delo. In tako je zaradi nere- % 
snih in neodgovornih posameznikov, ki 9 
niso opravičili zaupanja, ki so jim ga izra- % 
žili delovni ljudje in občani, s tem da 9 
so jih izvolili za svoje delegate, morala S 
biti skupščina SITKS prestavljena na po- 9 
znejši čas. 9 

K.N. » 
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y ̂ PLANINSKI KOTIČEK 

Tekmovanje za Štuparjev 
memorial 

V nedeljo, 9. 4. 1978 je bilo na 
Kamniškem sedlu tradicionalno 
tekmovanje v veleslalomu za Šta-
parjev memorial, ki spada v sklop 
tekmovanj za slovensko alpinistič
no smučarsko prvenstvo. Tekmo-
vanje je potekalo v treh katego
rijah: alptnistke, planinke, alpi
nisti in planinci. Proga za ženske 
je bila dolga skoraj 1 km z vi
šinsko razliko 200 m ta je imela 
čez 20 vratic. Proga za moške 
pa je bila dolga skoraj 2 km z 
višinsko razliko 400 m ta je ime
la 44 vratic. Tako je bil start 
kar pred kočo na Kamniškem se
dlu, cilj pa na Pastircih. Vreme 
Je bilo čudovito, tudi organizaci
ja tekmovanja Je bila v redu. 
Prijavljenih je bilo točno 200 tek-
movalcev ta tekmovalk, tekmova
lo jih je pa 129. Od tega se jih 
je uvrstilo 109, ostaild pa so od
stopili ali pa so bili diskvalifi
cirani. Razglasitev rezultatov s 
podelitvijo diplom ta kolajn Je 
bila po končanem tekmovanju v 
Kamniški Bistrici. In še vrstni 
-led najboljših: alpinistke: 1. JA-
KOPIC TINA, AO Ljubljana Ma
tica; 2. 2TROVNTK IVANA, AO 
Šmarna gora; 3. CERNIC DANICA, 
AO šmarna gora. Planinke: 1. 
LAVTO2AR SAŠA, PD Mojstrana, 

2. KOSEC POLONA, PD Mengeš, 
3. ŽLINDRA SNE2ANA, PD Kam
nik. Alpinisti: 1. KARNICAR 
LUKA, AO Jezersko, 2. KARNI
CAR DAVO. AO Jezersko, 3. 
oAMNIK TOMAŽ, AO Kranj. Pla
ninci" 1. MAJCEN TOMAŽ. PD 
Mengeš. 2. DOFLIHAR ALEŠ, PD 

Kamnik, 3. MARKIC JURE, PD 
Jezersko. Ekipno je pri alpini
stih zmagal AO Jezersko pred AO 
Mojstrana ta AO Kranj, pri pla
nincih pa PD Mengeš pred PD 
Kamnik ta PD Mojstrana. Kamni
ški alpinisti se niso odrezali rav
no najbolje. Vzrok je deloma v 
odsotnosti Kiregarja, ki služi JLA, 
nekaj pa tudi lanska nesreča v 
Franciji, ko sta se poškodovala 
dva naša najboljša smučarja. 

Tabor v Kamnišk i Beli 
Mladinski odsek planinskega 

društva bo tudi letos organiziral 
med prvomajskimi prazniki tra
dicionalni tabor v dolini Kamniš
ke Bele na prostoru pri Orgijicah. 
Tabor bo trajal od 27. 4. do 2. 5., 
s tem da Je odhod iz Kamnika 
27. aprila v dopoldanskih urah. 
Poleg običajnega tabornega živ
ljenja bodo v tem času organizi
rani tudi izleti, odvisno od raz
mer ta sicer na Korošico, Rze-
nik itd. Vodili jih bodo mladinski 
vodniki. Zaradi zahtevnosti teh iz
letov morajo vsi udeleženci imeti 
primerno opremo (gojKerice, toplo 
obleko itd.). Ker bomo taborili 
naj imajo vsi udeleženci tabora 
s seboj tudi spalne vreče. 

Prvomajsko srečanje 
alpinistov 

Kakor vsako leto bo tudi letos 
prvomajsko srečanje jugoslovan
skih alpinistov v narodnem parku 
Velika Paklenica, na južnem Ve-
lebitu. To srečanje že vrsto let 
prireja AO Velebit iz Zagreba ta 
je na njem vsako leto več alpi

nistov. Paklenica je namreč v tem 
času, ko je po Alpah še obilo 
snega, zanimiva za plezanje, saj 
so stene kanjona, ki so visoke 
tudi do 300 m, popolnoma kopne 
ta tudi bližina morja vpliva na 
primemo temperaturo zraka. Tudi 
kamniški alpinisti se nameravajo 
udeležiti tega zbora, saj jim bo 
to poleg izmenjave izkušenj tudi 
dobra priprava za letno plezalno 
sezono. 

Vzponi v letošnji sezoni 
Letošnjo zimo je bilo slabo 

vreme. Na začetku je sicer kazalo 
dobro, vendar so takrat člani AO 
Kamnik zamudili priložnost ali pa 
so se napačno odločili. Tako v 
obdobju od začetka zime, to je 
od 21. decembra, pa do začetka 
marca ni bilo pomembnejših 
vzponov. Kljub vsemu pa je BER
CIČ VINCENC skupaj s soplesal
cem iz AO Mengeš, 8. januarja 
opravil prvo zimsko ponovitev 
smeri Desno od okna v Planjavi. 
VETORAC FRANC pa je dva dni 
pozneje, ravno tako s soplezalcem 
iz AO Mengeš, ponovil Centralno 
smer (V + Al) v Planjavi. Nato 
razen nekaj grap ta lažjih smeri 
do začetka boljšega vremena ni 
bilo nič Manjša skupina alpinistov 
se je v začetku februarja odpra
vila v Paklenico, kjer je biilo bolj
še vreme in so tam zlezli 12 sme
ri. Ko pa se je v začetku marca 
vreme končno le izboljšalo, je 
BOJAN POLLAK, skupaj s K L E -
MENCEM iz AO Domžale, prezle-
zal prvenstveno smer v zahodni 
steni Brane. Itmenovala sta jo 
Osrednja grapa ta jo ocenila s 
spodnji del smeri precej težji 
(V + A l A2), zgornji pa lažji 
(I—II). Nato je bilo preplezanih 
še več lažjih smeri. 9. 3. sta nato 
VINCENC BERCIČ in BOJAN 
POLLAK kot prva ponovila Mule-
jevo smer v zahodni Brani (III). 
Naslednji dan sta ista olptaista 
S TATJANO GOLOB in STANE-
TOM KLEMENCEM preplezala 
novo smer v vzhodni steni Brane. 

Ocenili so jo s ni + (najtežje 
mesto V), lil. 3. pa sta VINCENC 
BERCIČ in JANEZ PLEVEL opra
vila prvo atoisko ponovitev 
Grape med Konjem in Rzenikom 
(II). Sledilo je še več lažjih sme
ri ta dostonov (Bosova grapa, sija 
Brane, Graben Macesnovca itd.). 
Za konec koledarske zime pa je 
bilo preplezanih še nekaj novih 
kmeri v Zeleniških špicah. 14. 3. 
sta BOJAN POLLAK in FRANC 
VETORAC preplezala Padalsko 
grapo (III, najtež'e mesto VI) ta 
pa Grapo desno od slapa (I), ki 
sta jo nato kot prva 18. 3. po
novila IRENA MARKUŠ ta DU
ŠAN PODBEVŠEK. Ta dva sta še 
Istega dne v sestopu preplezala 
Grapo (I), naslednjega dne pa 
skupaj z JANEZOM PLEVELOM 
ta pa ROMANOM ZUPANOM iz 
AO Mengeš še Gamsovo grapo ,1) 
S tem vzponom so se tudi za
ključili vzponi v koledarski zimi, 
saj se Je nato vreme 

Poljsko-jucrpslovansko 
sodelovanje 

Že nekaj let uspešno sodelujejo 
alpinistični odseki iz Kamnika, 
Domžal ta Mengša s klubom Wy-
sokogorsfciim iz Katow:c (Poljska). 
Rezultati te sodelave so bile ne
kajkratne izmenjave alpinistov, 
leta 1976 pa tudi mednarodna od
prava na 7492 m visoki Nošak v 
afganistanskem Htadukusu. To so
delovanje se nadaljuje tudi letos, 
ko je organizirana poljsko-jugo-
slovanska odprava meddruštvena 
odprava v pakistanski del Hindu-
kuša, na najvišji vrh tega pogor
ja, 7706 m visoki Tarič Mir, na 
katerega bo odprava poizkusila 
priti po še neprepliezani smeri. 
Odprava bo krenila na pot konec 
maja in bo trajala skoraj tri me
sece. Poleg 10 Poljakov se je bodo 
udeležili tudi naši alpinisti, in 
sicer 2 iz Domžal, 2 iz Mengša in 
1 iz Kamnika. 

Iz Kamnika se bo te odprave 
udeležil VINCENC BERCIČ, mlad 
ta perspektiven alpinist, doma iz 

Komende, s plezanjem se ukvarja 
od leta 1973 ta je do danes opra
vil več kot 100 vzponov, med ka
terimi tudi nekaj zelo kvalitetnih. 
Med alpiniste je bil sprejet 1976, 
lami pa je bil izbran za udeležen
ca mednarodne izmenjave športni
kov to je bil tako na izpopol
njevanju v ENSA v Franciji. Za 
svojo plezalsko aktivnost je bil 
tudi pohvaljen od KA pri PZS. 
Udeležba na tej odpravi Je vseka
kor določeno priznanje zanj, ka
kor tudi za kamniški šport. 

Prizadevni vaterpolisti 
E k i p a vaterpolistov kamniškega plavalnega k luba , k i pr idno 
t renira pod vodstvom trenerja V o j k a Podverščka, je prete
klo leto osvoj i la naslov republiškega prvaka . Letos pa se 
bodo pomer i l i v medrepubliški (nekdanj i I I . zvezni) l i g i . 
N a s l i k i : Uspešni kamniški vaterpol ist i na treningu v z im
skem bazenu v K r a n j u . 
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